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 شهردارى شاهین شهر در نظر دارد فراخوان انتخاب سرمایه گذار براى احداث و بهره بردارى مجموعه اقامتى، 
پذیرایى، تفریحى، نمایشگاهى و فروشگاهى واقع در کاروانسراى امیر آباد به شماره 2002094734000105 را از 

طریق سامانه تدارکات الکترونیکى دولت برگزار نماید.
کلیه مراحل برگزارى فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایى پاکتها از طریق درگاه سامانه تدارکات 

الکترونیکى دولت (ستاد) به آدرسwww.setadiran.ir انجام خواهد شد.
متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نســبت به ثبت نام و دریافت گواهى امضاى 

الکترونیکى (به صورت برخط) براى کلیه صاحبان امضاى مجاز و مهر سازمانى اقدام لازم را به عمل آورند.
مواعد زمانى:

تاریخ انتشار فراخوان: 1402/10/27
مهلت دریافت اسناد فراخوان: 1402/11/10

مهلت ارسال پیشنهادات: 1402/11/24
زمان بازگشایى پاکت ها: 1402/11/25

اطلاعات تماس و آدرس دستگاه : شاهین شهر میدان فاطمیه شهردارى مرکزى - 03145225200

مناقصه عمومی همزمان با ارزیابی (یکپارچه)  یک مرحله ای ( نوبت سوم)
انتخاب سرمایه گذار برای احداث و بهره برداری مجموعه اقامتی، پذیرایی، تفریحی، 

نمایشگاهی و فروشگاهی واقع در کاروانسرای امیر آباد

سعید ابریشمی راد-شهردار شاهین شهر

نوبت اول

 م.الف:۱۶۴۸۹۵۵

برق اتوبوس ها اصفهان را مى گیرد
۶

شهردارى اصفهان درصدد خرید 200 دستگاه اتوبوس برقى است

همکاری نکردن مردم، سدی برابر سد معبر رنِج کشُتار با برنج در اصفهان قد کشیدجهان نما چرا پروژه های عمرانی در کاشان متوقف شده است؟استان پیوستن فروزان به ذوب آهن به سود دو طرف استاستان ورزش

سهم کودکان از تصادفات فوتى در جاده هاى اصفهان

قربانیان کوچک روی صندلی های مرگ! 

در صفحه در صفحه ۷۷ بخوانید بخوانید

مقصد نهایی 
کریم بنزما 
معلوم شد

۳

حادثه، چه کوچک، چه بزرگ و چــه مهیب یا خفیف، 
اثرش را روى ذهن قربانیان مى گــذارد. حالا اگر این 
آمارها مربوط به کودکان باشد، خانواده ها بیش از پیش 

داغدار مى شوند. کودکانى که به گفته رئیس پلیس راه 
فرماندهى انتظامى استان اصفهان سهم 16 درصدى 

در تصادفات فوتى برون شهرى دارند. 

۲

مردان زودتر 
می میرند

عددهای اشتغال 
را با مهارت بزرگ کنیم

الهلال بازیکن مارسی
 را به خدمت گرفت

۲

       

معماى جلسه یکصدوچهل وسوممعماى جلسه یکصدوچهل وسوم

امامامام جمعهجمعه اصفهاناصفهان: : 

تاسیسبانکهایخصوصی
اشتباهاتحوزه از

اقتصادبود

سازمان حمل و نقل جمعى شهرستان لنجان در نظر دارد به استناد بند 2 مورخ 
1402/08/02  هیات مدیره سازمان حمل و نقل جمعى شهردارى هاى شهرستان 
لنجان نسبت به واگذارى املاك خود از طریق مزایده عمومى و تجدید مزایده 
اقدام نماید. متقاضیان جهت بازدید و دریافت اسناد مى توانند از تاریخ نشر آگهى 
به سازمان حمل و نقل جمعى شهرستان لنجان واقع در زرین شهر – بلوار جانبازان- 
جنب پلیس راهور  مراجعه و پیشنهادات خود را حداکثر تا پایان وقت ادارى مورخ
10 /1402/11  به دبیر خانه سازمان تحویل نمایند و یا با شماره 03152236973
داخلى 8  تماس حاصل فرمایند. لازم به ذکر است  سایر اطلاعات وجزئیات مربوط 

به معامله در اسناد مزایده مندرج مى باشد.

آ گهی مزایده عمومی

سازمان حمل و نقل جمعی شهرستان لنجان

نوبت  دوم

شرکت مناقصه گزار: شرکت برق منطقه اى اصفهان

نوع تضمیــن شــرکت در مناقصه: ضمانتنامــه معتبر یــا فیش واریز وجه نقد به شــماره  شــبا 
IR330100004101101430230298 نزد بانک مرکزى با مبلغ فوق الذکر در وجه شــرکت برق منطقه اى 

اصفهان
نحوه دریافت و تحویل اسناد مناقصه: کلیه مراحل برگزارى مناقصه از دریافت و تحویل اسناد تا مبادله 
قرارداد، با مراجعه به "سامانه تدارکات الکترونیکى دولت (ستاد)" به آدرسwww.setadiran.irامکانپذیر 
خواهد بود. (تماس با کارفرما، در صورت لزوم در ساعات ادارى روزهاى کارى با شماره 031-36270820)
مهلت دریافت اســناد: از ســاعت10 صبح روز چهارشــنبه  مورخ 1402/10/27 لغایت ساعت 16:00

روزچهارشنبه مورخ 1402/11/04
موعد و محل جلسه توجیهى مناقصه شماره 4020/1016: حضور نمایندگان مجاز شرکتها (همراه با معرفى 
نامه) در جلسه توجیهى که در روز  یکشنبه مورخ 1402/11/08 ساعت 10:00صبح، آدرس؛ اصفهان، شرکت 
برق منطقه اى اصفهان؛ سالن اجتماعات معاونت برنامه ریزى و تحقیقات، (خانم عقیلى 36252039) آغاز 

میگردد،  الزامى بوده و عدم حضور بمنزله انصراف از مناقصه خواهد بود.   
مهلت و محل تحویل اسناد مناقصه: نسخه الکترونیکى کلیه مدارك و مستندات اسناد مناقصه بایستى 
حداکثـر تا ساعت 14:00 روز دوشنبه مورخ 1402/11/16  در «سامانه تدارکات الکترونیکى دولت (ستاد) 
بارگذارى و نسخه فیزیکى(پاکت الف) آن در موعد مذکور به آدرس: اصفهان، خیابان چهارباغ بالا، دبیرخانه 

شرکت برق منطقه اى اصفهان تحویل گردد.
زمان و محل بازگشایى پاکات ارزیابى: ساعت 10:00 صبح روز سه شنبه مورخ 1402/11/17، سالن کمیسیون

معاملات ساختمان معاونت مالى و پشتیبانى شرکت برق منطقه اى اصفهان
ضمنا « مى توانید این آگهى را در سایت هاى اینترنتى مشاهده کنید

www.setadiran.ir        http://iets.mporg.ir         www.tavanir.org.ir        www.erec.co.ir

آگهی مناقصات عمومی یک مرحله ای 

شماره  ۱۰۱۶ /۴۰۲۰ و ۴۰۲۰/۱۰۱۷

 (شماره ۲۰۰۲۰۰۱۱۸۸۰۰۰۰۶۶ و۲۰۰۲۰۰۱۱۸۸۰۰۰۰۶۷  در سامانه ستاد)

روابط عمومی شركت برق منطقه ای اصفهان

نوبت  دوم

 م.الف:۱۶۴۶۹۹۶

مبلغ تضمین شرکت موضوع مناقصهشماره مناقصه
شرایط و  الزامات ورود به مناقصهدر مناقصه (ریال)

2.750.000.000خرید 5 دستگاه سرویس دهنده مرکزى  1016/4020

1- دارا بودن حداقل  رتبه 3  انفورماتیک 
کشورى 

2- دارا بودن مجوز رسمى از وزارت صمت 
براى گارانتى نمودن تجهیزات IT (رهگیرى از 

 (irangs.ir سامانه

1017/4020
خرید 120 سلول باترى 2 ولتى سرب اسیدى (تر) 
800 آمپر ساعت بهمراه متعلقات و پایه نگهدارنده 

باترى با رنگ ضد اسید
682.000.000

- پیشنهاد دهنده مى بایست تولید کننده 
داخلى یا داراى نمایندگى از تولید کننده 

داخلى باتریهاى موضوع مناقصه باشد.

را با مهارت بزرگ کنیم
۲

مقصمقصمقصمقص
کرککرکرککککرکر
معمممعمممممم

۳

در تصادفات فوآمارها مربوط به کودکان باشد، خانواده ها بیش از پیش 

۴ و ۵

رویارویی شهردار اصفهانی اهواز و شورای شهر در راند آخر

۷
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فرمول پرداخت یارانه ها 
تغییر کرده است 

تعداد کاربران پنجره هوشمند
 به 35 میلیون نفر رسید

خبرخوان
ساخت هتل 43 طبقه 

روى گسل!
پانا |مهــدى زارع اســتاد پژوهشــگاه 
بین المللى زلزله شناسى و مهندسى زلزله با اشاره 
به ســاختمان هاى بلندمرتبه در پایتخت گفت: 
اینکه چند بناى بلندمرتبه یا برج در تهران وجود 
دارد آنچه که مشهود اســت این است که تعداد 
ساختمان هاى بلندمرتبه طى ســال هاى بعد از 
حادثه پلاسکو بیشتر شــده است. نمونه معروف 
آن هم برج هاى دوقلوى ولنجک اســت. همان 
موقع که حادثه پلاســکو اتفاق افتاد، این برج ها 
در حال تکمیل بود و در سال 96 و 97 تکمیل شد. 
همچنین مجوزى از سوى کمیسیون ماده پنج در 
اسفند سال 1400 براى ساخت هتل ولنجک داده 
شد که 43 طبقه است و در پهنه گسل شمال تهران 
واقع شده است. گودبردارى صورت گرفته و ظاهرا 

دارند این هتل را مى سازند.

شایعه آلودگى ارس
 حقیقت دارد؟

ایسنا|رئیس ســازمان انرژى اتمى گفت: 
این سازمان به صورت مرتب کیفیت آب رودخانه 
ارس را پایش مى کند. آلودگى آب رودخانه ارس به 
مواد رادیواکتیو موضوعى است که مدت هاست از 
سوى برخى رسانه ها مطرح مى شود. این نگرانى 
اخیرا نیز از سوى، ولى اسماعیلى، نماینده گرمى و 
انکوت مبنى بر پیگیرى آلودگى رودخانه ارس از 
طریق پساب نیروگاه متسامور ارمنستان در جلسه 
کمیسیون امنیت ملى و سیاست خارجى مجلس با 
حضور وزیر خارجه مطرح شد؛ نگرانى اى که البته 
از سوى حسین امیرعبدا...یان رد شد. حالا محمد 
اسلامى مى گوید: سازمان انرژى اتمى به صورت 
مستقل و مستمر پایش مى کند. این پایش برخط 
و مرتب است. اســلامى در پاسخ به این پرسش 
که جاى نگرانى وجود ندارد؟ گفت: هیچ نگرانى 

وجود ندارد.

بازگشت مجید انتظامى 
پس از 10 سال 

مجید انتظامى آهنگســاز و رهبر  ایسنا |
پیشکسوت ارکستر بعد از 10 سال دورى از عرصه 
سینما، موســیقى فیلم ســینمایى«مجنون» را 
ساخت. فیلم سینمایى «مجنون» به کارگردانى 
مهدى شامحمدى، محصول ســازمان هنرى 
رسانه اى اوج است که در جشنواره چهل و دوم فیلم 
فجر حضور دارد. این فیلم بخشى از حماسه آفرینى 
شــهیدان مهدى و مجید زین الدیــن در جزیره 
مجنــون و عملیات بــزرگ خیبر را بــه تصویر 
مى کشد. مجید انتظامى از دهه 1350 براى بیش 
از 80 اثر سینمایى موسیقى متن نوشته  است و با 
دریافت 4 سیمرغ بلورین مشترکاً به همراه حسین 
علیــزاده و محمدرضا علیقلى برنده بیشــترین 
ســیمرغ بلورین در بخش بهترین موسیقى متن 

جشنواره فیلم فجر است.

امین حیایى راهى 
بیمارستان شد

ایران آرت |تصویــرى از امین حیایى روى 
تخت بیمارســتان در فضاى مجازى منتشر شد. 
شــواهد حاکى از آن اســت که بازیگر ســینما و 
تلویزیون ایران در پیست اسکى دچار سانحه شده و 

کتف خود را مصدوم کرده است.

بازداشت آرنولد!
آرنولد شوارتزنگر  همشهرى آنلاین |
در فرودگاه مونیخ بازداشت شد. نشریه بیلد درباره 
دلیل بازداشت او نوشته است که گمرك در مورد 
ساعت بسیار گران قیمت او سؤالاتى داشت. این 
بازیگر و قهرمان سابق مستر المپیا ادعا مى کند که 
مى خواست به اجلاس آب و هوا پرواز کند و قصد 
داشت ساعت سوئیسىAudemars Piguetخود 

را در حراجى بفروشد.

در روزهــاى اخیر مرکز مطالعــات و اطلاعات رفاه 
ایرانیان اعلام کرد که بر مبناى اجراى صدك بندى 
60 هزار خانوارى که در صدك 99 و 100 قرار داشتند 
از دریافت یارانه حذف و 60 هزار خانوار جدید داراى 

صدك پایین مشمول دریافت یارانه شدند.
دولت ســیزدهم به هیچ عنوان قصــد حذف یارانه 
را نــدارد، بلکه هر شــش مــاه یک بار بــر مبناى 
صدك بندى، دهک درآمدى خانوارها را به روزرسانى 
خواهد کرد. بر این اساس ممکن است صدك هاى 
بالا از دایره دریافت یارانه خارج و صدك هاى پایین 

وارد شوند.

«دولت بنا نــدارد یارانه نقدى را حــذف کند». این 
موضوع در روزهاى اخیر همواره از سوى مسئولان 

مورد تاکید قرار داشته و وزیر کار به آن اشاره کرد.
به گفته صولت مرتضوى، یارانه نقدى تا میزانى که 
مصوب بود و اجرا شده حتما ادامه پیدا مى کند و تحت 

هیچ شرایطى یارانه نقدى حذف نخواهد شد. 
صدك بنــدى باعــث کوچک تر و راحت تر شــدن 
تحلیل ها خواهد شد و اینگونه امکان دارد فردى در 
دهک سوم باشد، اما در صدك 39 قرار گیرد و یا فرد 
دیگرى در صدك 31 باشد؛ هر چند هر دوى این افراد 

در دهک سوم قرار دارند اما صدك آنها فرق دارد.

وزیر ارتباطات با اشــاره به اینکه تاکنــون بیش از 35
میلیون ایرانى لااقل یکبار از خدمات پنجره ملى خدمات 
دولت هوشــمند اســتفاده کرده اند، گفت: این میزان 
استفاده در حالى است که در پایان سال گذشته تنها 13
میلیون نفر از هموطنان در پنجره ملى احراز هویت شده 
بودند.عیسى زارع پور گفت: باید دستگاه هاى اجرایى 
همه خدمات خود را بصورت الکترونیکى در این پنجره 
ارایه دهند و تمام اســتعلامات نیز به صورت خودکار 
درآید.وى با افزود: خدمت هوشمند بدین معناست که 
بدون نیاز به مراجعه حضورى و در هر ساعت از شبانه 
روز با انجام خودکار استعلامات مردم بتوانند خدمات را 

دریافت کنند.وزیر ارتباطات خاطرنشان کرد: تعدادى 
از زیر مجموعه هاى برخى دســتگاه هایى که هنوز به 
پنجره ملى متصل نیستند که باید هرچه سریعتر متصل 
شــوند همچون برخى زیرمجموعه هاى وزارت جهاد 
کشاورزى و سازمان بهزیســتى که به دلیل مشکلات 
سامانه خودشان از اتصال خارج شده و امیدواریم هرچه 
زودتر متصل شوند.وى گفت: دستگاه هایى، چون وزارت 
دادگسترى، نیرو، ارتباطات، آموزش و پرورش و ورزش 
و جوانان، بیش از هفتاد درصد خدمات خود را به صورت 
الکترونیکى از طریق پنجره ملى خدمات دولت هوشمند 

ارایه داده اند.

مریم محسنى
هر از چند گاهى شــاهد برخورد مامورین شــهردارى 
و پلیس با دست فروشان هســتیم. صحنه اى عجیب 
که قضاوت کردن درباره آن ســخت است. از یک سو 
واکنش هاى مدیریت شهرى و از سویى دیگر واکنش 
مردم به این قضیه کلافى سردرگم شده که عبور از سد 

معبر را دشوار کرده است.
سد معبرهایى که اکنون آمارش بالا است و آنطور که 
مدیرکل پیشگیرى و رفع تخلفات شهرى شهردارى 
اصفهان خبر داده: در 9 ماهه سالجارى 18 هزار و 426

مورد تذکر از سوى ماموران ســد معبر مغازه ها اتفاق 
افتاده که نشان از افزایش آمارها در این زمینه است.

به گفتــه روح ا... ابوطالبى تعداد تذکــرات ماموران 
پیشــگیرى و رفع تخلفات شهرى شهردارى اصفهان 
در ســال گذشــته به مغازه هاى متخلف در زمینه سد 
معبر 30 هزار و 613 مورد بود و این تعداد در سه ماهه 
چهارم سال 1400 نیز حدود 10 هزار و 400 مورد ثبت 

شده است.
در زمینــه اخطارها البتــه با وجود اینکه بــا آمارهاى 
کاهشى روبرو بودیم اما همچنان بالا است تا جایى که 
سد معبر فروشــگاه ها در 9 ماه امسال پنج هزار و 787
اخطار را به همراه داشته و این رقم در سال قبل افزون 

بر هفت هزار و 500 مورد به ثبت رسیده است. 
معبر همانطور که از نامش پیداست به معنى محل عبور 
مى باشد و اصطلاحاً سد معبر به عملى اطلاق مى شود 
که باعث انسداد معابر عمومى مى گردد به طورى که 
عبور و مرور از آنها به طور دائم یا موقت غیر ممکن یا 
دشوار گردد. طبق ماده 101 قانون شهردارى ها معابر 
و شــوارع عمومى که در اثر تفکیــک اراضى احداث 
مى شوند متعلق به شهردارى اســت و شهردارى در 
قبال آن به هیچ عنوان وجهى به صاحب آن پرداخت 
نخواهد کرد. در جاى دیگر در تبصره 6 ماده 96 قانون 
شهردارى ایران نیز اراضى کوچه هاى عمومى، میدان 
ها، پیاده روها و خیابان ها و به طور کلى معابر و مسیر 

رودخانه ها، نهرها ، مجارى فاضلاب شهرى، باغ هاى 
عمومى، گورســتان هاى عمومى و درخت هاى معابر 
عمومى واقع در مالکیت شــهردارى اســت، در واقع 
شهردارى موظف اســت از معابر به عنوان یک ملک 
عمومى حفاظت کنــد و همواره آن را براى اســتفاده 
عموم آماده نگه داشــته و از تجاوز اشخاص نسبت به 

آنها جلوگیرى نماید. 
از مصادیق ســد معبر مى توان از ســد معبر توســط 
دستفروشان، نصب دکه هاى غیر مجاز، تخلیه نخاله، 
ریختن مصالح، آجر و ســیمان در معابر عمومى بدون 
مجوز شهردار، توقف اتومبیل در مکان هاى غیر مجاز، 
وسایل نقلیه جهت فروش کالا، اشغال پیاده رو و میادین 
توسط افرادى که از آنجا به عنوان محل سکون استفاده 

مى کنند نام برد. اینگونه تخلفات مى تواند موجبات سد 
معابر عمومى، اشغال پیاده رو ها و استفاده غیر مجاز از 
آنها، میادین، پارك ها و باغ هاى عمومى را فراهم آورد. 
تجربه نشان داده هر جا مردم مقابل یک قانون جبهه 
مى گیرند، کار بســیار سخت مى شــود و بر عکس با 
همکارى شــهروندان مى توان سخت ترین قوانین را 

به سرعت و درصد موفقیت بالا، عملیاتى و اجرا کرد.
شــاهد این مدعا هم گفته هاى مدیرکل پیشگیرى و 
رفع تخلفات شهرى شهردارى اصفهان است که اعلام 
کرده:« مامــوران ما روزانه در هر یــک از پنج منطقه 
شهردارى مُشــرف به رودخانه در این شهر از 150 تا 
200 قلیان را جمع آورى و به انبــار منتقل مى کنند با 
این حال باز هم شاهد کرایه قلیان به مشتریان در این 

نواحى هستیم.»
به اعتقــاد ابوطالبى، نقص در قانــون، تناقض یا نبود 
شفافیت لازم در قوانین مرتبط با این آسیب در برخى 
دســتگاه ها وجود دارد و همین امر سبب شده است در 
شهرهاى مختلف کشــور همچون اصفهان، فعالیت 
متکدیان و کودکان خیابانى دیده شود یا حتى افزایش 

یابد.
او همچینین با اشــاره به اینکه این مجموعه متفاوت 
از سایر اداره هاى پیشــگیرى و رفع تخلفات شهرى 
شــهردارى هاى کشــور، داراى یــک کلانتــرى 
اختصاصى بــراى پیگیرى امور مرتبط اســت، تأکید 
کرده: با این وجود همکارى بیشــتر نهادهاى مختلف 

را نیاز داریم.

18 هزار مورد تذکر به مغازه ها در شهر اصفهان در 9 ماه

همکارى نکردن مردم، سدى برابر سد معبر  واکنش ایران
 به وقایع سراوان

تسنیم |در پى حمله صبح روز پنجشنبه از 
سمت پاکستان به یک روســتاى مرزى در اطراف 
سراوان در استان سیســتان و بلوچستان یک مقام 
آگاه اعلام کرد: ایران خواستار توضیح فورى مقامات 
پاکستان درباره این حادثه اســت.  وزارت خارجه 
پاکستان در بیانیه اى پیرامون این حمله به مناطقى 

در ایران مسئولیت این حملات را پذیرفت.

هیچ گروهى علیه پاکستان
 در ایران وجود ندارد 

معین الدین ســعیدى نماینده چابهار در  ایلنا|
مجلس شوراى اســلامى درباره انفجارهاى بامداد 
روز پنجشنبه در ســراوان که گفته مى شود ارتش 
پاکستان مقر تروریســت هاى این کشور را در این 
منطقه مورد هدف قرار داده است، گفت: متاسفانه 
تعدادى زن و کودك کشته شدند. برخلاف آنچه که 
بیانیه وزارت خارجه پاکســتان اعلام مى کند هیچ 
گروه تروریستى علیه این کشور در خاك ایران وجود 
ندارد. وى خاطرنشان کرد: من از مسئولین دو کشور 
مى خواهم اجازه دهند این اتفاقات از مسیر صحیح و 

کارشناسى خود بررسى شود.

17 نفر در کرمان بسترى اند
رئیس اورژانس کرمان درباره آخرین  ایسنا |
وضعیت مجروحان حادثه تروریســتى گلزار شهداى 
کرمان گفت: در حال حاضر 17 نفر در بیمارستان هاى 
شهرهاى کرمان و تهران بسترى هستند که سه نفر 
آنها مجدد بسترى شده اند. دکتر محمد صابرى ادامه 
داد: سه نفر از 9 مجروح بسترى در بخش مراقبت هاى 
ویژه به دســتگاه ونتیلاتور وصل اند . رئیس اورژانس 
کرمان بیان کرد: دو کودك از هشــت کودك زیر 15

سال مجروح در بیمارستان هاى بقیه ا... و لقمان حکیم 
تهران بسترى هستند. وى از بسترى بودن شش زن 
و ســه مرد مجروح در حادثه تروریســتى 13 دى در 

بیمارستان هاى شهر کرمان خبر داد.

تغییر نقشه 
ساخت مدارس دخترانه 

رئیس سازمان نوسازى، توسعه  عصر ایران |
و تجهیز مدارس کشــور گفت: برنامــه اى که براى 
آینده داریم این است که در نقشــه مدارس دخترانه 
و پســرانه و حتى مدارس ابتدایى با متوسطه تفاوت 
قائل باشــیم. حمیدرضا خان محمدى در خصوص 
محرم سازى مدارس براى دختران و نیاز به تغییرات 
فیزیکى نقشه ها بیان کرد: بحث صرفا محرم سازى 
نیســت در واقع برنامه اى که براى آینــده داریم این 
است که در نقشــه مدارس دخترانه و پسرانه و حتى 
مدارس ابتدایى با متوســطه تفاوت قائل باشیم و در 
نقشه ها این نیازمندى ها و ویژگى ها لحاظ شده است. 
به عنوان نمونه براى مدارس دخترانه مى توانیم حیاط 
مرکزى داشته باشیم و دور تا دور آن فضایى باشد که 
نقشه هاى این مدل مدرســه ها آماده شده است. ما 
علاقه داریم مدارس را براساس حیاط مرکزى بسازیم 
تا فضا براى دانش آموزان دختر داراى شرایط آسایش 

و محرم سازى شده باشد.

روحانى دو تابعیتى است؟!
خبرگزارى دانشجو|حجت الاسلام حمید 
رسایى، عضو سابق جبهه پایدارى نیرو هاى انقلاب 
اســلامى درباره رئیس جمهور پیشــین ایران گفته 
است: روحانى 17 سال سفر مشــکوك به انگلیس 
داشته و باید بررسى شــود. مگراخذ مدرك دکترا 17

سال طول مى کشد؟! در پاسپورت آقاى روحانى ورود 
و خروج بعضى از ســفر ها ثبت نشــده است. خاطرم 
هســت تحقیق و تفحصى از دو تابعیتى ها شــد که 
نهاد هاى امنیتى ارائه داده بودند. در راس آن لیســت 
شــخص حســن روحانى بود که تابعیت بریتانیا را 
دارد. اما لاریجانى نگذاشــت که آن لیست رسانه اى

 شود. 

لادن ایرانمنش
سازمان ثبت احوال در جدیدترین آمار خود از فوت بیشتر مردان در کشور 
طى 9 ماهه امسال خبر داده است. طبق این آمار در طى این مدت در کشور، 
میزان فوتى ها 56/4  درصد مرد و 43/6 درصــد زن بوده اند که این آمار 

نشان مى دهد فوت مردان طى این مدت بیشتر از زنان بوده است.
آمارهاى ثبت شده در سازمان ثبت احوال کشور همچنین نشان مى دهد: در 
مقابل هر 129 مرد فوت شده، 100 زن فوت شده اند. همچنین در مقایسه 9
ماهه امسال با مدت مشابه سال قبل ثبت فوت مردان 0/5  درصد افزایش 

و زنان 0/5 درصد کاهش داشته است.
حال این ســوال پیش مى آید که چرا مردان نسبت به زنان فوتى بیشترى 
دارند؟ جامعه پزشکى کشور معتقد است که مردان ایرانى کمتر به سلامت 
خود اهمیت مى دهند و همین مسئله باعث شده برخى بیمارى ها که مى 

تواند به آسانى درمان شود، به خاطر بى اعتنایى مردان، تشدید شود.
چندى پیش بود که رئیس جامعه پزشکان متخصص داخلى ایران در همین 
رابطه با اشــاره به وضعیت ســلامت مردان ایرانى گفت: مردان به خاطر 
درگیرى هاى شغلى با خطرات بیشــترى مواجه هستند، در نتیجه سلامت 

آنها نسبت به زنان بیشتر در معرض تهدید است و طول عمر کمترى نسبت 
به زنان دارند.

ایرج خسرونیا مى افزاید: در این رابطه سکته هاى مغزى و قلبى در مردان 
نیز بیشتر است و زودتر دچار کهولت سن و پیرى مى شوند.

آنطور که این مقام پزشــکى مــى گوید: ســرطان پروســتات، یکى از 
بیمارى هایى است که سلامت مردان را تهدید مى کند. در حالى که اگر به 
موقع چکاب و معاینه شــوند، مى توان از بروز خیلى از بیمارى ها در مردان 

پیشگیرى کرد.
اما مردان به دلایل مختلف و به این دلیل که توجهى به سلامت خودشان 

ندارند در زمینه چکاب و مراجعه به پزشک نیز اهمال مى کنند. 
در این زمینه محمدعلى زرگر، عضو هیأت مدیره انجمن اورولوژى ایران، 
با تاکید بر اینکه سرطان پروستات صد درصد درمان مى شود، اعلام کرده: 
اگر این بیمارى به موقع تشخیص داده شــود، صد درصد درمان مى شود. 
اما، وقتى در مراحل پیشــرفته متوجه بیمارى شویم، درمان قدرى سخت 
و دشــوار خواهد بود.ترس مردان از مراجعه به پزشــک به این علت است 
که نمى خواهند بشنوند بیمار هســتند و اغلب آنها بیمارى را به عنوان یک 

«ضعف» تلقى مى کنند. در واقع، ترس از بیمارى و بیمار شــدن در میان 
مردان بسیار بیشتر دیده مى شود.

بر اساس استدلال هاى پزشکان، ترس از بیمارى در ضمیر ناخودآگاه مردان 
وجود دارد، اگرچه آگاهانه این تــرس را رد مى کنند اما در عمل از رفتن به 
پزشــک خوددارى مى کنند. به این ترتیب بســیارى از مردان نشانه هاى 
بیمارى را جدى نمى گیرند و درباره آن با کســى صحبــت نمى کنند. آنها 
نمى خواهند که درباره بیمارى خود چیزى را بشــنوند، زیرا به عنوان مرد 
نباید بیمار شــوند.ژیلا آهنگرزاده روان درمانگر و مدرس دانشگاه چندى 
قبل با بیان اینکه مردان به دلیل مســائل فرهنگى کمتر به سلامت خود 
اهمیت مى دهند، گفت: مردان بیشتر از زنان به مصرف سیگار، الکل و مواد 
مخدر مى پردازند و مصرف غذاهاى چرب و آماده نیز امکان ابتلاى آنها به 

اختلالات جسمانى و به تبع آن روانى را افزایش مى دهد.
وى افزود: اکثر مردان در 2 یا 3 نوبت کار مى کنند و همین موجب پرکارى 
افراطى در آنها شده اســت که مى تواند موجب استرس و فرسودگى شغلى 
در آنها شود. همچنین تحقیقات نشان مى دهد که این عوامل بر بهزیستى 

معنوى افراد نیز اثر سو مى گذارد.

مردان زودتر مى میرند

خورشید کیایى
یکى از بزرگترین چالش هاى کشور در حال حاضر اشتغالزایى و کارآفرینى 
است که تنها در ســایه تدوین و ترســیم مهارت ها و نظام استاد شاگردى 

میسر مى شود.
در حال حاضر تعداد نیرو هاى کار زیاد و آمــوزش ندیده که برخى از آن ها 
فارغ التحصیل دانشگاهى هســتند، باعث شده شــاهد مدرك به دستان 
بیکار باشیم. این در حالى اســت که طبق آخرین آمارى که سازمان فنى و

 حرفه اى اعلام کرده؛ حدود 50 درصد افرادى که مهارت کسب مى کنند 
وارد بازار کار مى شوند. 

در راستاى این مهم در سال هاى اخیر، تغییرات زیادى در ساختار آموزشى 
کشور ایجاد شده تا از این طریق سازمان آموزش فنى و حرفه اى در زمینه 

اصلاح این موضوع برآید. 
بر همین اساس طى 9 ماهه امســال یک میلیون و 942 هزار نفر در مراکز 
دولتى و غیردولتى سازمانى فنى و حرفه اى آموزش کسب کردند تا بتوانند 

سهمى در اشتغال کشور داشته باشند. 
رئیس ســازمان آموزش فنى و حرفه اى کشور به شــکل جزیى تر با ارایه 

آمارهاى مشخص در این زمینه عنوان کرد: بر اساس آخرین آمار آموزشى 
سازمان فنى و حرفه اى کشور در 9 ماهه امسال حدود 1 میلیون و 190 هزار 
و 836 نفر در مراکز غیردولتى و در مراکز دولتى نیز حدود 752 هزار و 912

نفر آموزش مهارت دیده اند.
مهرداد عظیمى با اشــاره به ضرورت مهارت آمــوزى در جامعه و اهمیت 
فناورى هاى مهارت پایه تأکید مى کنــد: با توجه به تحولات تکنولوژیک، 
دامنه تغییرات وسیع شــده و زمان آن کوتاه اســت و صنایع بزرگ براى 
به روزرســانى آموزش هــا ناشــى از این شــرایط، باید در رونــد جذب و 

آموزش نیرو هاى جدید از ظرفیت آموزش هاى مهارتى استفاده کنند.
نرخ بالاى بیکارى جوانان، نرخ بالاى بیکارى فارغ التحصیلان، پایین بودن 
نرخ مشارکت و افزایش جمعیت غیرفعال، افزایش میانگین سنى جمعیت 
شــاغل، عدم توازن منطقه اى بیکارى، افزایش عدم تطابق شــغلى، نرخ 
بالاى بیکارى پنهان، سهم بالاى اشتغال غیررسمى و پدیده شاغلین فقیر از

 مهم ترین چالش هاى بازار کار کشور به شمار مى روند.
موضوعى که چندى پیش وزیر تعــاون، کار و رفاه اجتماعى به آن واکنش 
نشان داد و اظهار داشت: اهمیت ایجاد اشتغال در ایجاد ثبات اقتصادى جامعه 

موضوعى غیر قابل انکار اســت و توجه هر چه بیشتر به موضوع اشتغال در 
جامعه مى تواند منجر به افزایش سطح رفاه عمومى و توسعه همه جانبه در 
جامعه شود  که در کشورهاى مختلف از طریق علمى به این مسئله پرداختند 
و ارتباط معنى دارى بین اشتغال و اشتغال پایدار با توانمند سازى منابع انسانى 
و مدلهاى استاد شــاگردى و انکیباتورها و زنجیره ارزش و زنجیره تامین و 

.... تعریف نموده اند.
صولت مرتضوى، همچنین با اشاره به اینکه نیروى انسانى یکى از مهمترین 
و اساسى ترین عوامل تولید است، اعلام کرده بود: از طریق مشارکت در تولید 
چه به لحاظ یدى و فیزیکى و چه به لحــاظ فکرى و مدیریتى و تکنولوژى 
نقش مهمى در روند تولید ایفا مى کند. کشورهایى که در برنامه ریزى براى 

تربیت نیروى انسانى موفق تر باشد مسیر اقتصادى روشن ترى دارند.
او یکى از دغدغه هاى اساسى برنامه هاى توسعه در کشور را تلاش براى 
کاهش معضل بیکارى دانســته و عنوان کرده: «همواره به عنوان یکى از 

اهداف مهم این برنامه ها بوده است.»
موضوعى که تنها در سایه توجه به مهارت ها امکانپذیر است تا بدین وسیله 

بتوانیم عددهاى اشتغال در کشور را بزرگتر کنیم.

عددهاى اشتغال را با مهارت بزرگ کنیم
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بهره بردارى از نماد میدان
 شهداى هسته اى تا پایان سال 

اعتکاف بسترى براى دعوت
 به مشارکت در انتخابات است

خبر مهم براى دارندگان 
فیش حج 

مدیـر کل حج و زیـارت اسـتان گفـت: دارندگان 
فیش حج تمتع از سـال 85 تا مرداد 86 براى ثبت 
نام اقدام کنند. مدیر کل حج و زیارت استان گفت: 
دارندگان فیش هاى 85 تا مرداد 86 حتما واریزى 
هم داشته باشند تا در فهرسـت تشرف قرارگیرند. 
حجت الاسـلام اژدرى افزود: سـهم اسـتان، پنج 
هزار و 900 نفر اسـت کـه از این تعداد، سـه هزار 
نفر ثبت نام کرده انـد. او تصریح کرد: اولویت اول 
با فیش هاى سال 85 و سـپس، از ابتداى سال 86 

تا مرداد 86 است.

کشف سردخانه
 احتکار گوشت و مرغ 

جانشین فرمانده انتظامى استان اصفهان از کشف 
یک محموله احتکارى گوشـت و مرغ که در یکى 
از سردخانه هاى اسـتان دپو شـده بودند، خبر داد. 
سردار محمدرضا هاشمى فر اظهار داشت: مأموران 
پلیس امنیت اقتصادى فرماندهى انتظامى استان 
اصفهـان بـا تیزبینى و هوشـیارى خـود از احتکار 
گوشت و مرغ تنظیم بازار در یکى از سردخانه هاى 
اسـتان مطلع و بلافاصله موضوع را در دستور کار 
خود قرار دادند. وى افزود: مأموران پس از کسـب 
اطلاعـات لازم طـى هماهنگى با مرجـع قضائى 
به همراه کارشناسـان سـازمان جهاد کشـاورزى 
و سـازمان دامپزشـکى از محل بازرسـى به عمل 
آوردند کـه در نتیجه این عملیات 20 تُن گوشـت 
وارداتى، هفت تُـن و 539 کیلوگـرم قطعات مرغ 
منجمـد، 11 هـزار کیلوگـرم خرما و 6 هـزار کیلو 
گرم گوشـت منجمد ایرانى به ارزش 110 میلیارد 
ریال کشف شد. جانشـین فرمانده انتظامى استان 
اصفهان گفت: سردخانه این انبار در سامانه جامع 

انبارهاى وزارت صمت ثبت نشده بود.

تعمیرات 13 پارکینگ 
انجام شد 

مدیـر نگهـدارى و تعمیـرات ابنیـه فنـى معاونت 
عمران شهرى شـهردارى اصفهان از پایان پروژه 
تعمیـرات 13 بـاب از پارکینگ هـاى شـهردارى 
خبر داد. مسـعود توکلى پور اظهار کرد: پیرو انجام 
عملیـات نگهـدارى و تعمیـرات پارکینگ هـاى 
شـهر اصفهان توسـط مدیریـت عمران شـهرى 
شهردارى اصفهان، این مدیریت ضمن نظارت بر 
حسن انجام نگهدارى پیشگیرانه، همچنین انجام 
تعمیرات جزئى، براى شناسـایى، اجرا و نظارت بر 
تعمیرات اساسى مورد نیاز پارکینگ هاى شهردارى 
اصفهان اقدام کرد. وى ادامه داد: از اسـفند سـال 
گذشـته پروژه تعمیرات 13 باب از پارکینگ هاى 
شـهردارى اصفهان بـا اعتبـار 25 میلیـارد ریالى 
آغـاز شـد و در حـال حاضـر در مرحلـه تحویـل 

موقت است.

ارائه خدمت پزشکى رایگان 
در حصه

گروه جهادى دانشگاه علوم پزشکى اصفهان این 
بار به اهالى منطقه حاشـیه نشـین حصه شـمالى 
خدمات رایـگان درمانـى ارائه داد. مسـئول گروه 
سیار دندانپزشکى دانشگاه علوم پزشکى اصفهان 
گفت: پنج استاد و 18 دانشجوى در حال تحصیل 
سال آخر این دانشـگاه به مدت دو هفته در منطقه 
حصـه شـمالى واقـع در چهـار کیلومتـرى مرکز 
اصفهـان، انـواع خدمـات دندانپزشـکى همچون 
درمـان ریشـه، ترمیـم، جـرم گیـرى و کشـیدن 
دندان را رایگان انجـام مى دهنـد. علیرضا فرزانه 
خو افزود: 20 تخـت ویژه دندانپزشـکى به همراه 
همه امکانـات و تجهیـزات در این منطقـه آورده 
شـده اسـت . این اسـتاد دانشـگاه ادامه داد: گروه 
جهـادى دندانپزشـکى دانشـگاه علـوم پزشـکى 
اصفهان تنها دانشگاه ایران است که خدمات سیار 
و رایگان را به همه نقاط کم برخوردار کشـور ارائه 

مى کند.

دریا قدرتى پور
حادثه، چــه کوچک، چه بزرگ و چــه مهیب یا خفیف، 
اثــرش را روى ذهن قربانیان مى گــذارد. حالا اگر این 
آمارها مربوط به کودکان باشد، خانواده ها بیش از پیش 
داغدار مى شوند. کودکانى که به گفته رئیس پلیس راه 
فرماندهى انتظامى استان اصفهان سهم 16 درصدى در 

تصادفات فوتى برون شهرى دارند. 
از این اتفاقات تلخ در اصفهان کم رخ نداده، تصادفاتى که 
بخشى از آن را کودکان تشکیل مى دهند. قربانیانى که 
غافل از همه جا مسئولیتشان بر دوش خانواده ها است اما 
با این وجود درصد خطاهاى انسانى در تصادفات به حدى 
بالا است که با فرهنگسازى هاى بسیارى هم که انجام 
شده باز هم شاهد کشته شدن کودکان در تصادفات جاده 
اى هســتیم. تصادفاتى که در اصفهان به واسطه اینکه 
اصفهان شــاهراه ارتباطى و کریدور شمال به جنوب و 

شرق به غرب کشور است آمار بالایى دارد. 

در این میان، رکورد دست ما اســت و ما اصفهانى ها در 
جنگ جاده با جان بازنده ایم. گرچه آمار مشــخصى از
 ســال هاى قبل در رابطه با تصادفــات و تلفات فوتى 
کودکان وجود ندارد اما با توجه به شدت تصادفاتى که در 
دهه هاى اخیر در اصفهان رخ داده مى توان این احتمال 
را داد که با رشــد آمارى تلفات کودکان در تصادفات نیز 

مواجه بوده ایم. 
به گفته رئیس پلیــس راه اصفهان رئیــس پلیس راه 
اصفهان، برابــر تجزیــه و تحلیل هاى انجام شــده،  
جانباختگان در تصادفات برون شهرى طى 9 ماهه سال 
جارى را سنین بین یک تا 12 ســال به خود اختصاص 

داده اند.
وى با اظهار تأسف از اینکه با وجود توصیه و آموزش ها 
به رانندگان و خصوصا والدین در خصوص اســتفاده از 
صندلى کودك، باز هم شاهد سهل انگارى برخى والدین 
در خصوص تهیه و نصب صندلــى کودك در خودروها 

هستیم اعلام کرده: این سهل انگارى ها در تصادفات و 
واژگونى ها باعث از دست دادن کودکان مى شود.

سرهنگ مولوى از والدین خواسته است که حتماً نسبت 
به نصب صندلى کودك در خودروها برابر ســن فرزند 
خود اقدام و از دوران کودکى این آموزش ها را براى آنها 
نهادینه کنند تا شاهد این چنین حوادث تلخى در راه ها 

نباشیم.
تصادف حتى اگر خفیف و در حد شکستن چراغ خودرو یا 
خط افتادن بدنه آن باشد، تجربه بدى است، چه رسد به 
تصادفاتى که در آن کودکى بمیرد یا عضوى از بدنش را 

از دست بدهد.
مرگ دلخراشى که حتى مرور کردن آن هم تلخ است و 
به اعتقاد رئیس پلیس فرماندهى انتظامى استان اصفهان 
نه تنها براى پلیس بلکه براى کسانى که از این حوادث 
مطلع مى شوند بسیار دردناك و براى خانواده آنها نیز غیر 

قابل جبران است.

سهم کودکان از تصادفات فوتى در جاده هاى اصفهان

قربانیان کوچک روى صندلى هاى مرگ! 

فرماندار اصفهان گفت: با بهره گیرى از ظرفیت خوب 
اعتکاف ایام البیض و اعیــاد ماه مبارك رجب مى توان 
بستر لازم را براى افزایش مشارکت در انتخابات فراهم 

کرد.
محمدعلى احمدى پیش از ظهر پنج شــنبه در جلسه 
رابطان کمیته مشارکت هاى همگانى مناطق 20 گانه 
انتخابات و رابطان جبهه فرهنگى اصفهان که پیرامون 
هم اندیشى براى مشارکت حداکثرى در انتخابات برگزار 
شد، اظهار داشت: ظرفیت هاى خوب موجود در مناطق 
و ضرورت بهره گیرى از این ظرفیت ها باید مد نظر قرار 
گیرد و همگرایى و هم افزایى در برنامه ها باعث مشارکت 

حداکثرى در انتخابات خواهد شد.
فرماندار اصفهان افزود: با بهره گیرى از ظرفیت خوب 
اعتکاف ایام البیض ماه مبارك رجب و همچنین و اعیاد 
رجبیه مى توانیم بستر لازم را براى افزایش مشارکت در 

انتخابات فراهم سازیم.
احمدى تصریح کرد: همه اقشــار، اصناف و دلسوزان 
انقلاب باید فعال شوند و جریان سازى تبلیغى و تبیینى 

در راستاى انتخابات در اصفهان ایجاد شود.
وى اضافه کرد: کمیته مشارکت در مناطق با استفاده از 
ظرفیت هاى خوب موجود در هر منطقه نسبت به افزایش 

مشارکت در انتخابات اقدام کنند.

رئیس اداره خدمات شهرى منطقه 4 شهردارى اصفهان 
با بیان اینکه نمادهاى میدان شهداى هسته اى و میدان 
شهداى کردآباد در حال ساخت است، گفت: این نمادها 

تا پایان سال جارى به بهره بردارى مى رسد.
مرتضى رادمهــر با بیــان اینکه در زمینه زیباســازى 
پروژه هاى متعددى داریم که از جملــه آن نورپردازى 
پل غدیر اســت و با اعتبارى بالغ بر 12 میلیارد تومان 
تا عید 1403 تکمیل خواهد شد، ادامه داد: زیباسازى و 
آرام سازى محیطى خیابان بازارچه نیز حدود 70 درصد 

پیشرفت دارد که تا پایان سال تکمیل مى شود.
رئیس اداره خدمات شهرى منطقه 4 شهردارى اصفهان 

با اشــاره به اینکه ساماندهى و زیباســازى مادى هاى 
نیاصرم، فرشــادى و باقرخان در مرحله اجرا قرار دارد، 
خاطرنشان کرد: در راستاى زیباسازى پیرامون مساجد، 
سال جارى مسجد و امام زاده شاهزید در دستور کار قرار 

گرفت و پروژه آن به بهره بردارى رسید.
رئیس اداره خدمات شهرى منطقه 4 شهردارى اصفهان 
ادامه داد: با توجه به دســتور شهردار اصفهان بازسازى 
کامل تمام چهار مجموعه سرویس هاى بهداشتى حاشیه 
رودخانه زاینده رود حدفاصل پل بزرگمهر و محل سابق 
نمایشگاه بین المللى انجام مى شــود و تا پایان سال در 

اختیار شهروندان و گردشگران قرار مى گیرد.

چرا پروژه هاى عمرانى در کاشان متوقف شده است؟

 واگذارى زمین به خانواده هاى داراى چهار قلو

 استفاده از بطرى آب براى حمل تریاك

پاك سازى حریم بویین میاندشت

 اعزام مددجویان به مشهد 

انهدام باند سارقان احشام در نجف آباد

آشنایى دانش آموزان ابتدایى با قوانین ترافیکى

 نصف جهان   این روزها در شهرستان کاشان بنرهایى 
با مضمون «عملیات این پروژه تا اطلاع ثانوى تعطیل 
مى باشد» مشاهده مى شــود. چندى پیش محمد 
شریف زارعى، فرماندار کاشان از احضار و بازجویى 
11 نفر در بدنه برخى معاونت هاى شهردارى به دلیل 

«برخى تخلفات و جرائم» خبر داده بود.
پس از این مصاحبه، شهردار کاشان  به اعلام مسائل 
شخصى از سمت خود استعفا کرد. شوراى اسلامى 
شهر کاشــان هم با اســتعفاى کیومرث محمدپور 
موافقت نکرد. پس از اینکه شــوراى اسلامى شهر 
کاشان با استعفاى شهردار این شهر موافقت نکرد، 
ادامه فعالیت شــهردار کاشــان با نصب بنرهایى با 
مضمون «عملیات این پروژه تا اطلاع ثانوى تعطیل 

مى باشد» در سطح شهر همراه بوده است.

حالا آنطور که خبرگزارى «فارس» خبر داده است، 
سیدهادى مسعودى علوى، مدیر مرکز ارتباطات و 
امور بین الملل شهردارى کاشان عامل متوقف شدن 
پروژ ه هاى شهرى را «وجود برخى مسائل بى سابقه» 
عنوان کرده است. وى با اشــاره به شروع عملیات 
اجرایى ده ها پروژه بعد از انتصاب کیومرث محمدپور 
به عنوان شهردار کاشــان، گفت: تاریخ افتتاح این 
پروژه ها در دهه فجر سال جارى، پایان سال و هفته 

دولت سال آتى مشخص شده بود.
علوى بــا قدردانى از همراهى شــهروندان گرامى، 
گفت: امیدواریم با رفع این مســائل کــه منجر به 
استعفا و البته عدم موافقت شــوراى اسلامى شهر 
شــد، آغاز مجدد این پروژه ها را با قوت بیش ازپیش

 شاهد باشیم.

 نصف جهان  رییس اداره راه و شهرسازى شهرستان 
شهرضا گفت: قرعه کشــى اختصاص 105 پلاك 
زمین هر یک بــه مســاحت 200 مترمربع به 210 
خانوار داراى 3 فرزند و بیشتر در شهرضا برگزار شد. 
محمدحســن نادرى افزود: در این مرحله 13 قطعه 
زمین به خانواده هایى که 4 فرزند زیر 20 سال دارند، 

اختصاص یافت.

نادرى افزود: در مرحله نخست اجراى این طرح نیز 
37 پلاك زمین بین 74 خانوار براى ســاخت منازل 

ویلایى دوطبقه، قرعه کشى شد.
وى گفت: بر اســاس تفاهم نامه اى با شــهردارى 
شهرضا، کار پلاك بندى و خاکبردارى همه زمین ها 
آغاز شده است و تا اوایل ســال آینده به خانواده ها 

تحویل داده مى شود.

 نصــف جهــان  قاچاقچیان مــواد مخــدر این بار
 بطرى هاى آب را محملى بــراى توزیع مواد مخدر 
قرار دادند.آن طور که ســرهنگ ســیدرضا علوى، 
فرمانــده انتظامــى شهرســتان خوروبیابانک به 
خبرنگاران گفته اســت، مأموران ایستگاه ایست و 
بازرسى شهید رشیدى فرماندهى انتظامى شهرستان 
خور و بیابانک حین کنتــرل خودروهاى عبورى به 
یک دستگاه خودروى سوارى سمند مشکوك و آن 
را متوقف مى کنند.وى افزود: با توجه به ناقص بودن 

مدارك و اظهارات ضد و نقیض سرنشــینان شک 
مأموران به این خودرو بیشتر شــده و براى بررسى 
دقیق تر آن را به پارکینگ ایســتگاه انتقال دادند و 
در نهایت پس از بازرســى تخصصى صورت گرفته 
82 عدد بطرى آب حاوى تریاك به وزن 28 کیلو و 
500 گرم که به صورت ماهرانه جاسازى شده بودند را 
کشف از داخل خودرو کشف کردند.در این خصوص 
دو نفر دستگیر و براى انجام اقدامات قانونى به مرجع 

قضائى تحویل داده شدند. 

 نصف جهان  یکى از طرح هاى نوروزى شهردارى 
بویین میاندشــت آغاز شده اســت. در این طرح،  
حریم و مبادى ورودى وخروجى بویین میاندشت 
به طور کامل از نخاله هاى ســاختمانى پاکسازى

 مى شود.
شهردار بویین میاندشت درباره جزئیات این طرح 
گفت: این طرح تا قبل از شــروع مســافرت هاى 

نوروزى ادامه دارد.
ســید احمد عبدا...ى با بیان اینکه این کار روزانه 
بیــش از 150 میلیون ریال هزینه به شــهردارى 
تحمیــل مى کند افــزود: با توجه بــه هماهنگى 
بادستگاه قضایى با هرگونه تخلیه نخاله ساختمانى 
و زباله در حریم شــهر برابــر با مــاده 55 قانون 

شهردارى ها برخورد مى شود.

 نصف جهان   در آســتانه فرا رسیدن میلاد با سعادت 
مولاى متقیان حضرت على (ع) 130 مددجوى کمیته 
امداد شهرستان کاشان در قالب اردوى شوق زیارت به 

مشهد مقدس اعزام شدند.
رئیس کمیته امداد شهرســتان کاشان گفت: از این 

تعداد 22 نفر زائر اولى هســتند که بــا بیش از 300 
میلیون تومان هزینه بــا کمک خیران و کمیته امداد 

عازم مشهد مقدس شدند
محسن حمیدى افزود: تاکنون 200 مددجو شهرستان 

کاشان به اردوى شوق زیارت اعزام شده اند

 نصف جهان    بعــد از آن که صاحبــان چند راس از 
احشام در شهرستان نجف آباد، از سرقت احشامشان 
خبر دادند، مأموران کلانترى 11 موفق به شناسایى و 

دستگیرى 2 سارق سابقه دار شدند.  
فرمانده انتظامى شهرستان نجف آباد در این باره گفت: 
در پى وقوع چند فقره سرقت احشام به صورت تک 
راسى و چند راسى در این شهرستان کارآگاهان پلیس 
آگاهى با بررسى میدانى و اقدامات هوشمندانه پلیسى 

و همکارى مأموران کلانترى 11 موفق به شناسایى 
و دستگیرى 2 سارق سابقه دار شدند.

سرهنگ میثم گوهرى آرانى افزود: پس از تحقیقات 
3 نفر از همدستان این سارقان و یک نفر مالخر نیز در 

مخفیگاهشان دستگیر شدند.
وى گفت: متهمــان، تاکنون به 11 فقره ســرقت 
احشــام در شهرســتان نجف آبــاد اعتــراف 

کرده اند.

 نصف جهان   بخش مرکزى شهرســتان جرقویه در 
ســال تحصیلى جارى بیش از 4500 دانش آموز در 
مقاطع مختلف تحصیلى دارد که در 43 آموزشــگاه 
مشغول تحصیل هســتند. حالا در مدارس ابتدایى 
این بخش طرح جدیــدى به مرحله اجــرا درآمده 
است. این طرح شامل برگزارى کارگاه آموزش هاى 
ترافیکى و عبور و مرور بود که در این مدارس برگزار

 شد.

مدیر آموزش و پرورش بخش مرکزى جرقویه گفت: 
کارگاه هاى آموزشى با حضور کارشناسان اداره کل 
راهدارى و حمل و نقل جاده اى استان و پلیس راه در 

6 مدرسه ابتدایى برگزار شد.
ســیدجواد میرحاج گفت: تا کنون 330 دانش آموز 
ابتدایى دختر و پســر در این آموزش ها شرکت کرده 
اند و تا پایان سال تحصیلى این آموزش ها براى دیگر 

دانش آموزان ادامه دارد.

امام جمعه اصفهان یکى از اشــتباهات 
در حــوزه اقتصاد را تاســیس بانک هاى 
خصوصى عنــوان کرد و گفــت: یکى از 
اشتباهاتى که انجام شد تاسیس بانک هاى 
خصوصى بود، در حالى که باید پول مردم 
در اختیار دولت قرار گیرد تا دولت بتواند به 

مردم خدمت کند.
آیت ا... سیدیوسف طباطبایى نژاد در دیدار با 
سرپرست اداره امور شعب بانک ملى استان 
اصفهان با اشاره به اهمیت اولویت بندى 
اجراى مسائل مهم در کشور اظهار داشت: 
این که رهبر معظم انقــلاب مى فرماید 
اولویت ها را در نظر بگیرید به دلیل اهمیت 
این مسئله است و به ویژه یکى از این امور، 

مسائل مهم اقتصادى است.
وى افزود: زمانى که رؤساى جمهور سفر 

مى کنند و در سفر وعده مى دهند اما پس از 
آن این وعده ها محقق نمى شود، درست 
نبوده و بــراى وجهه رئیس جمهور خوب 

نیست.
امام جمعه اصفهان با بیــان این که ابتدا 
باید اولویت ها را در نظر گرفت، گفت: باید 
تخصیص هایى که وعده آن داده شــده 
است محقق شود، زیرا مردم روى وعده ها 
داده شده کار مى کنند و کار خود را توسعه 

مى دهند.
وى با تاکید بر اهمیت تولید و اولویت این 
مسئله در کشــور تصریح کرد: زمانى که 
تولید افزایش یابــد درآمدهاى دولت نیز 
افزایش پیدا مى کند، بنابراین باید تولید را 

زیاد و به تولیدکننده کمک کرد.
آیت ا... طباطبایى نژاد اضافه کرد: در ابتداى 

انقلاب یکى از بهترین درآمدها در روستا 
مربوط به قالیبافى بــود و این محصول 
صادر مى شد، اما به دلیل برخى اشتباهات 
و نداشتن فهم درست در صادرات آن، این 

تولید نیز با مشکل مواجه شد.
وى یکى دیگر از اشتباهات در حوزه اقتصاد 
را تاسیس بانک هاى خصوصى عنوان کرد 
و ادامه داد: یکى از اشتباهاتى که انجام شد 
تاسیس بانک هاى خصوصى بود، در حالى 
که باید پول مردم در اختیار دولت قرار گیرد 
تا دولت بتواند به مردم خدمت کند و این 

پول به خود مردم بازگردد.
امام جمعه اصفهان خاطرنشان کرد: نکته 
جالب این مسئله آن اســت که هر مقدار 
این بانک ها خطــا مى کنند به آنها کمک 
مى شود و این بانک ها از پول مردم شرکت 

تاســیس مى  کنند، بنابراین هر چیزى را 
نمى توان خصوصى کــرد و برخى موارد 

رگ حیاتى کشور است.
در ابتداى این جلســه نیــز رئیس  بانک 
ملى اصفهان گزارشــى از شبکه بانکى 
استان اصفهان ارائه کرد و اظهار داشت: از 
مجموع چهارصد و 19 هزار میلیارد تومان 
منابعى که در تمام شــبکه بانکى استان 
اصفهان در اختیار اســت مقدار 373 هزار 
میلیارد تومان قابلیت تخصیص داشته و 
باقیمانده آن را بانــک مرکزى به عنوان 

ذخیره بانکى در اختیار دارد.
وى افزود: از منابع قابل تخصیص، میزان 
275 هزار میلیارد آن تاکنون در شاخه هاى 
مختلف اعم از تولیــد، بازرگانى، خدمات 
و تکالیفى که مجلس شــوراى اسلامى 
در قانون براى کمیته امداد، بهزیســتى، 
بنیاد برکت و در حــوزه هاى فرزندآورى 
و ازدواج معین کرده پرداخت تســهیلات 

انجام شده است. 
رئیس بانک ملى اصفهان به بیان برخى 
از موانع جذب سرمایه در استان اصفهان 
گفت: استان هاى مختلف بسیار پذیراى 
ســرمایه هســتند و کمک دستگاه هاى 
نظارتــى، سیســتم هاى کنترلــى و 
دســتگاه هاى اجرایى سبب رشد سرمایه 
در سایر استان ها مى شود، اما در اصفهان 
به دلیل نظارت هاى ســخت، این اتفاق 

نمى افتد.

امام جمعه اصفهان: 
تاسیس بانک هاى خصوصى از اشتباهات حوزه اقتصاد بود
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شرط و شروط براى برگزار شدن یک 
جلسه

شرط برگزار شــدن یکصدوچهل وســومین جلسه 
شوراى اسلامى شهر اهواز حضور 9 نفر از 13 عضو 
شــورا در آن اســت. 7 نفر هم باید راى به برکنارى 
شــهردار بدهند تا رضا امینى از سمتش عزل شود. 
بر این اساس اگر جلسه جنجالى یکصدوچهل وسوم 
برگزار شود و دســتور کار آن برکنارى شهردار اهواز 
باشد، این اتفاق حتماً مى افتد چرا که حداقل 7 نفر از 
13 عضو شورا مخالف ادامه کار رضا امینى در اهواز 
هستد که راى آنها براى بستن پرونده امینى کفایت 
مى کند. به همین دلیل هم آن 6 نفر موافق شهردار در 
جلسه شرکت نمى کنند چرا که مى دانند حضور حتى 
دو نفر از آنها در جلسه یکصدوچهل وسوم و رسمیت 

یافتن آن یعنى امضاى پایان کار شهردار.
 از 10 دى ماه تا امروز 9 بار است که هر روز با اعلام 
سید على پورموسوى رئیس شــوراى شهر اهواز، از 
نمایندگان شــورا دعوت به عمل مى آید تا در جلسه 
راى اعتماد به امینى شــرکت کنند اما عدم حضور 6

نماینده باعث از اکثریت افتادن و لغو جلسه مى شود 
تا دوباره روز بعد و فراخوانى دیگر براى دعوت اعضا 

به جلسه.
رئیس شــوراى شــهر اهواز مــى گویــد آنقدر به 
دعــوت از اعضاى شــورا ادامه مى دهد تا جلســه 
یکصدوچهل وســوم بالاخره برگزار شده و تکلیف 

رضا امینى معلوم شود.

مناقشه بر سر پروازى بودن شهردار
رابطه پر تنش رضا امینى و اعضاى شوراى شهر اهواز 
به امروز و دیروز مربوط نمى شود. از همان  نخستین 
هفته ها بعد از انتخاب یک شــهردار اصفهانى براى 
اهواز در شهریورماه 1400 تا امروز این تنش با شدت 
و ضعف ادامه داشته است. اما از مرداد ماه امسال که 
سید محمد على پورموسوى به ریاست شوراى اهواز 
در سال ســوم انتخاب شــد، این تنش وارد مرحله 

تازه اى شده است.
پور موسوى از منتقدین باســابقه سیاست هاى رضا 
امینى بود و طبیعى مى نمود وقتى بجاى ســیاوش 
محمودى بر کرسى ریاســت بنشیند، چه سرنوشتى 
در انتظار پرونــده امینى خواهد بــود. محمودى در 
طول دوران ریاستش بر شــوراى شهر اهواز همواره 
از حامیان شهردار محسوب مى شد و حالا هم که 5

ماه است کرسى ریاســت را به رقیبش واگذار کرده،  
یکى از 6 نفرى است که این روزها با غیبتش، جلسه 
بررسى برکنارى رضا امینى را از حد نصاب مى اندازد 

تا تشکیل نشود.  
غلامرضا شانه ســازان، رییس کمیسیون حقوقى، 
املاك و نظارت شــوراى اسلامى شــهر اهواز و از 

موافقان برکنارى رضا امینى مى گوید رئیس سابق 
شورا به اعتماد اعضاى شوراى شهر «خیانت» کرده 
است. استناد این عضو شوراى شهر به ماجراى مدرك 
شهردار و محل سکونت او است که شانه سازان معتقد 
اســت در این باره به اظهارات ســیاوش محمودى 
اعتماد کرده اما به گفته او رئیس سابق شورا به اعتماد 

آنها پشت کرده است.
تردید در اصالت مــدرك امینى و به خصوص اعتقاد 
شورا مبنى بر ساکن نبودن شهردار در شهر اهواز از 
ایرادات اصلى شوراى شهر به سبک کار رضا امینى و 
از مهم ترین دلایل تصمیم اعضاى منتقد شورا براى 
برکنارى او است. آنهااعتقاد دارند شهردار آنچنان که 
باید در شهر حضور ندارد و بیشتر بین اصفهان و اهواز 
در تردد است تا در شهر محل کارش ساکن باشد و به 

مشکلات اهواز رسیدگى کند. 
عبدالزهرا ســنواتى، نایب رئیس شوراى شهر اهواز 
و از مخالفان شــهردار مى گوید: «یکى از شــروط 
اعضا در نشســت هاى اول، حضور شخص شهردار 
وخانواده شان در شــهر اهواز بود ولى این امر بعد از 
گذشت مدتى حاصل نشد؛ ابتداى سال نیز تذکرات 
لازم و سوالات مطرح شد تا شهردار پاسخ دهد. چهار 
ماه هیات رییســه تذکر و طرح ســوال را به تعویق 
انداخت ولى باید بدانیم که بى توجهى به این موضوع 

کارشکنى در کار شوراست.»
ناراحتى منتقدان از این موضوع به خصوص به بعد از 
بارندگى چند وقت پیش در شهر اهواز و آب گرفتگى 
ســنگین معابر بر مى گردد که در غیاب رضا امینى، 
ساعت هاى دشوارى را براى شهروندان اهوازى رقم 
زد. امینى اما پروازى بودن خودش را رد کرده است. 
او در نشست خبرى که شــامگاه دوشنبه 11 دى در 
شــهردارى اهواز برگزار کرد، به خبرنگاران توضیح 
داد که انتقادات از او درباره عدم حضورش در اهواز به 
واسطه سر زدن به خانواده در اصفهان بى پایه است: 
«28 ماه از زمــان فعالیت من در شــهردارى اهواز 
مى گذرد و اکنون یکى دو هفته است که این موضوع 
مطرح شده اســت. قبل از راى گیرى در شورا یعنى 
7 شهریورماه 1400 دعوت شــدم و به اهواز آمدم. 
اعضاى شوراى شهر سوالاتى داشــتند که یکى از 
این سوالات در مورد اســکان بود و من با صراحت 
و صداقت گفتــم امکان اســکان فرزندانم در اهواز 
وجود ندارد اما همسرم مى آید. خانواده که شامل تنها 
همسر و فرزند نیســت و پدر، مادر، خواهر و برادر و 
بستگان هم به نوعى خانواده محسوب مى شوند و من 
نمى توانم به دلیل ماموریت در جایى، از انساب و ریشه 
خود دور شوم. در همه کشور مرسوم است مدیرانى 
که جایى ماموریت دارند هرازگاهى به خانواده خود 
هم سر مى زنند. اکنون من هم به محض اینکه والده 
دلتنگ شود و اشاره کند، در کوتاه ترین زمان ممکن 

خودم را مى رسانم و حتى اگر 24 ساعت هم باشد، به 
دیدارش مى روم و برمى گردم اما عمده وقت خودم و 
همسرم در اهواز است. سه فرزند دارم که یک فرزندم 
متاهل است، فرزند دومم دانشــجو و فرزند سومم 
سال آخر دبیرستان است و با وجود عهدى که با شورا 
داشتیم و شورا با چشــم باز و اطلاع کامل با 13 راى 
قاطع بنده را انتخاب کرد اما به دلیل فضایى که پیش 
آمده، از دانشــگاه محل تحصیل دخترم و دبیرستان 
محل تحصیل پسرم درخواست کتبى انتقال داشتم 
اما با هر دو مخالفت کردند و عنوان شــد که امکان 
انتقال وجود ندارد. این دو موضوع در نامه اى به وزیر 
کشور منتقل شد و وزیر کشور طبق دستورالعمل هاى 
موجود اعلام کرد کــه با توجه به حضور مســتمر 
شهردار، حضور فرزندان الزامى نیست و این نامه به 
امور شهرى استاندارى خوزستان و ریاست شوراى 
شهر اهواز ابلاغ شد اما با این وجود، دو سه روز است 
که این موضوع در دستور کار شوراى شهر قرار گرفته 

است و جلسات برگزار نمى شوند.»
حامیان او در شوراى شهر اهواز نیز هم نظر با امینى 
معتقدنــد این بهانه مناســبى بــراى برکنار کردن 
شــهردار اصفهانى اهواز نیست. على مدد هاشم پور، 
از اعضاى گروه 6 نفره حامى شهردار مى گوید: «چند 
روزى است تعدادى از اعضاى شوراى اسلامى شهر 
اعلام کرده اند که شهردار اهواز از همان ابتدا شرایط 
تصدى مسئولیت شهردارى اهواز را نداشته است و 
درخواســت خاتمه دادن به خدمت وى را دارند، اما 
سوال اساسى این است که اعضاى شوراى اسلامى 
شــهر از چه زمانى متوجه شــده اند دو فرزند تحت 
تکفل شهردار در اهواز سکونت و اقامت ندارند؟ یک 
شــب قبل از انتخاب رضا امینى به عنوان شهردار، 
جلسه اى با حضور 13 عضو شــوراى اسلامى شهر 
و شهردار منتخب در مهمانسراى شهردارى تشکیل 
شد و وى در پاسخ به یکى از اعضا گفت که با توجه به 
مشکلاتى که دارم امکان استقرار فرزندانم در اهواز 
وجود ندارد. اعضاى شــورا نیز به استناد ماده قانونى 
با سکونت نداشــتن دو فرزند شــهردار در محدوده 
اهواز موافقــت کردند و همه اعضا بــا علم و اطلاع 
از این موضوع به او رأى دادند، حال با گذشــت 28
ماه از انتخاب شهردار، نشانى غلط به موکلان خود 
مى دهیم که به علت ســکونت نداشــتن فرزندان، 
شــهردار شــرایط احراز جهت تصدى این پست را 

ندارد.»

حمایت هاى استاندار از شهردار
نشســت خبرى شــهردار اصفهانى اهواز یک روز 
بعد از آن برگزار شــد که اولین جلسه شوراى شهر 
به منظور برکنار کردن شــهردار اهواز به حد نصاب 
نرسید و برگزار نشد. در آن جلســه 7 عضو شورا از 

جمله رئیس جدید به مدت 40 دقیقه در انتظار 6 عضو 
باقیمانده نشســتند اما با عدم حضور آنها در جلسه 
علنى، پورموســوى لغو جلسه و موکول کردن آن به 

11 دى ماه را اعلام کرد.
این همان روزى بود که صبحگاهش جلسه شورا به 
منظور برکنارى شــهردار براى بار دوم برگزار نشد و 
شامگاهش رضا امینى در جمع خبرنگاران حاضر شد 
و به تندى منتقدانش در شوراى شهر را خطاب قرار 
داد. بعد از آن هم جلسه یکصد و چهل و سوم به طور 
پى در پى از اکثریت افتاد تا بحران در رابطه شــورا 

وشهردارى اهواز به اوج برسد.
سید محمد على پور موســوى رئیس شوراى شهر 
اهواز مى گوید براى جلوگیرى از این وضعیت مبهم 
با استاندار خوزستان ملاقات کرده و به فرماندار هم 
نامه نوشته اســت. او در این نامه خطاب به فرماندار 
اهواز خواستار برخورد قانونى با عادل شیشه گرى و 
حجت ا... زارع زاده دو عضو شــوراى شهر اهواز به 
علت شش جلسه غیبت  به صورت متوالى در جلسات 
شوراى شهر شده است. بر اساس قانون اگر عضوى 
در جلسات شوراى شــهر به صورت متوالى 6 جلسه 
غیبت داشته باشد براى سلب عضویت به هیات حل 
اختلاف استان معرفى مى شود تا درباره وى تصمیم 
گیرى شود. اما فرماندار فعلاً پاسخى به نامه رئیس 
شورا نداده است و استاندار هم به رئیس شوراى شهر 
اهواز گفته «این موضوع باید بین دوستان شورا حل 

و فصل شود.» 
در مجموع به نظر مى رسد على اکبر حسینى محراب، 
استاندار خوزســتان در این منازعه طرف شهردار را 
گرفته باشد. او گفته اســت اختلاف ایجاد شده هیچ 
منشأ، ریشه و معنایى ندارد و شــهردار اهواز باید با 
قدرت فعالیت خود را ادامه دهد و هیچ پروژه اى نباید 
تعطیل شود و امینى باید با جدیت بیشتر توانایى هاى 

خود را ثابت کند و به منصه ظهور رساند.
شاید به دلیل همین حمایت صریح استاندار و کوتاه 
نیامدن منتقدین در شوراى شهر باشد که چشم انداز 
مذاکره بین دو جناح شورا فعلاً تیره و تار است و پور 
موسوى معتقد است هیچ زاویه اى براى حل و فصل 

این پرونده دیده نمى شود.

استراتژى شهردار و طرح یک سئوال
شهردار اهواز مى گوید از مواضعش کوتاه نمى آید و 
خیال استعفا دادن هم ندارد. امینى این موضوع را در 
نشست خبرى 11 دى ماه به صراحت بیان کرد: «به 
فضل و کرم الهى در اهــواز ماندگار خواهم بود؛ من 
عهد کرده ام و گفته ام دو عامل مى تواند مرا از اهواز 
جدا کند که یکى  خداوند و مرگ و دوم اراده شوراى 
شهر برابر قانون است. اینکه خســته شوم و بگویم 
استعفا مى دهم و چه مى کنم و چه مى کنم، نخواهد 

بود. تا وقتى قانون مشخص کند در اهواز مى مانم اما 
آیا من باید رها کنم تا کار غیرقانونى انجام شود؟»

شهردار اهواز روز چهارشنبه بیســتم دى ماه هم از 
فرصت آئین بهره بردارى از 20 دستگاه اتوبوس درون 
شهرى استفاده کرد و باز هم تاکید کرد که خیال تغییر 
در سیاست هایش را ندارد: «شهردارى بدون توجه 
به فضاهاى اخیر فعالیت هاى خود را ادامه مى دهد، 
برخى فکر مى کنند با ایجاد چنین فضایى مى توانند 
براى خودشــان مثل گذشــته فرصتى براى دست 
اندازى به بیت المال پیدا کنند اما با همدلى شــوراى 
شهر، نمایندگان مجلس و دیگر مسئولان ذى ربط 

چنین شرایطى ایجاد نخواهد شد.»
«همدلى شوراى شهر»؟ رضا امینى  بهتر از هر کس 
دیگرى مى داند این روزها تنها عاملى که بین شورا 
و شهردارى و حتى بین خود اعضاى شورا با یکدیگر 
وجود ندارد «همدلى» اســت تا جایــى که اکثریت 
اعضاى شــورا او را به مرز برکنارى از شــهردارى 
اهواز کشانده اند. اما پس چرا امینى تلاش مى کند 
خودش را هم راستا با سیاست هاى شورا نشان دهد؟ 
جمله هاى بعــدى او در همین آئین تــا حدودى به 
سیاست اتخاذ شده توسط شــهردار اصفهانى اهواز 
اشــاره مى کند: «نباید با ایجاد تفرقــه بین ارگان 
حاکمیت اختلاف بیندازیم، کسانى که در گذشته سوء 
استفاده و تلاش مى کردند از ظرفیت ها و حیله هاى 
شــبه قانون نفوذ کنند و فرصت هاى شهر را به نفع 
خود مصادره کنند مطمئن باشند امروز روز آن اقدام 
نیست و نخواهد بود، محکم پاى کار هستیم و تلاش 

مى شود اهواز شاهد روزهاى بهترى باشد.»
در واقع رضا امینى تلاش مى کند با اشــاره مبهم به 
آنچه او معتقد اســت در گذشــته در حیطه مدیریت 
شهرى اهواز رخ داده اســت، بین دو جناح شوراى 
شــهر قرار گرفته و از حمایت اقلیت 6 نفره در مقابل 
فشــار اکثریت 7 نفره حداکثر بهره را به نفع خودش 
ببرد. به هر حال امینى زمانى که در اصفهان رئیس 
شوراى شهر بود به خوبى توانست با برقرارى تعادل 
میان جناح اصلاح طلب و نو اصولگرایان به رهبرى 
خودش در شورا، به زمامدارى 12 ساله سید مرتضى 
ســقائیان نژاد در شــهردارى اصفهان پایان دهد و 
کارنامه این عضو پر نفــوذ و قدرتمند مورد حمایت 
اصولگرایان سنتى شــوراى وقت اصفهان را با مهر 
«اســتیضاح» به پایان برســاند. حالا امینى همین 
درس را در میدان شوراى شهر اهواز پیاده کرده است.
چنین است که پور موسوى مى گوید  هیچ زاویه اى 
براى حل و فصل این پرونده دیده نمى شــود چون 
شــهردار خیال اســتعفا یا کوتاه آمدن از مواضع و 
سیاســت هایش را ندارد، 6 عضو اقلیت شورا خیال 
خالى کردن پشت شهردار را ندارند، 7 عضو اکثریت 
پاى کار برکنار کردن امینى ایســتاده اند، استاندار 

مى گوید خودتان مشکلتان را حل کنید و فرماندار هم 
ساکت است. پس با این اوصاف باید چه کرد؟

3راه حل براى یک مشکل
در بحبوبه اختلافات در مدیریت شهرى اهواز، یک 
چیز مسلم اســت؛ این که وضعیت موجود نمى تواند 
به مدت طولانى ادامه دار باشد و بالاخره باید به راه 
حلى دســت پیدا کرد. اما چه راه حلى؟ شاید دخالت 

یک نهاد بالادستى حلال مسئله باشد. 
همین چند روز پیش بود که شهردار اصفهانى نجف 
آباد بعد از دو سال(درســت به همــان مدت زمان 
مدیریت امینى در اهواز تا امروز) که در ســاختمان 
شهردارى این شهر مستقر شده بود از سمت خودش 
عزل شد. شاید مشــابهت این پرونده با پرونده رضا 
امینــى بتواند کلید بــاز کردن قفل روابط شــورا –

شهردارى اهواز هم باشد.
ماجراى عزل عبدالرسول امامى مثل داستان دنباله 
دار امینى به سکونت نداشــتن امامى در نجف آباد 
مربوط مى شــد. شوراى شــهر نجف آباد هم مانند 
شوراى شــهر اهواز، از این که شــهردار آن شهر در 
نجف آبــاد اقامت ندارد و بین این شــهر و اصفهان 
در حال تردد اســت شاکى شــد. به دنبال طرح این 
موضوع، شوراى شهر نجف آباد مصوبه اى مبنى بر 
عزل شهردار این شــهر را به تصویب رساند که این 
مصوبــه در کمیته انطباق شهرســتان رد و با اصرار 
شوراى شهر نجف آباد به شوراى حل اختلاف استان 
ارجاع شــد و در نهایت اعضاى شوراى حل اختلاف 
استان با صورتجلسه شوراى شهر نجف آباد موافقت 
کرد و به این ترتیب، عبدالرسول امامى، شهردار این 

شهر عزل شد.
آیا شوراى شهر اهواز هم مى تواند منطبق با همین 
فرمول حرفش را به کرسى بنشــاند و رضا امینى را 
عزل کند؟ اگر به هر دلیــل این اتفاق نیافتد، راه حل 
دوم براى عبور از این بن بست، عقب نشینى امینى 
و لبیک به درخواســت برخى اعضاى شوراى شهر 

اصفهان براى انتقال به شهردارى این شهر است. 
اخیراً شنیده شده اســت تعدادى از اعضاى شوراى 
شهر اصفهان که از شــیوه مدیریت على قاسم زاده، 
شــهردار اصفهان بر این شــهر ناراضى هستند با 
اطلاع از وقایعى که بین شــهردارى و شوراى شهر 
اهواز در جریان است، مترصد راضى کردن امینى به 
پذیرفتن پست شهردارى اصفهان در ازاى استعفاى 
او از شهردارى اهواز هستند. حتى گفته شده صداى 
معترضان در شوراى شهر اصفهان با افزوده شدن بر 

تعداد آنها بلندتر هم شده است. 
هر چند امینى هنوز به این درخواست پاسخ مثبت یا 
منفى نداده است اما بعید هم نیست اگر درخواست ها
 از او جدى تر شود به شهردارى اصفهان هم فکرکند.

ســیاوش محمودی از مهمترین حامیــان رضا امینی 
در شــورای شــهر اهواز اســت. او تا مرداد امســال به 
عنوان رئیس شــورا همه تــلاش خود را بــه خرج داد 
تا امینی را از زیــر تیغ حملات اعضای منتقد شــورای 
شــهر  خــارج کنــد. از مــرداد مــاه امســال، او پســت 
ریاست شــورا را به سید علی پورموســوی واگذار کرد 
و حالامهمتریــن فــرد در جمع اقلیت حامی شــهردار 
است که جلسه برکناری امینی را از اکثریت می اندازد

این روزها چشــم هــا در اهــواز بــه علی اکبر حســینی 
محــراب، اســتاندار خوزســتان اســت. بســیاری 
مــی خواهند بداننــد اســتاندار بــرای پابان بخشــیدن 
به مناقشــه بین شــهرداری و شــورای شــهر اهواز چه 
سیاســتی اتخــاذ خواهــد کــرد. حســینی محــراب اما 
ترجیح داده حل مشکل را به خود اعضای شورا واگذار 
کنــد. او البتــه یک بــار بــه صراحــت از سیاســت های 
امینی در شــهرداری اهــواز حمایت کرده اســت اما در 

مجموع خود را از این مناقشه کنار کشیده است 

ســید علــی پورموســوی بــدون تردیــد پیگیرترین 
عضو شورای شهر اهواز در برکنار کردن رضا امینی 
محسوب می شود. او در ابتدای سال جاری کلید 
اســتیضاح امینــی را زد و از مــرداد ماه امســال که 
بجای سیاوش محمودی بر کرســی ریاست شورا 
نشست، تلاش هایش برای برکنار کردن امینی هم 
دو  چندان شده است. پورموسوی صریحاً خواستار 
برخورد با اقلیت شورای شــهر اهواز شده که مانع 

برگزار شدن جلسه برکناری رضا امینی می شوند 

مهران موسوى خوانسارى

یکصدوچهل وسومین جلسه شوراى اسلامى شهر اهواز سرنوشت عجیبى پیدا کرده است. برگزار شدن این 
جلسه به صحنه کشمکش علنى بر سر ابقا یا برکنارى شهردار اصفهانى اهواز تبدیل شده واصلاً تشکیل نمى 
شود. با احتساب روز شنبه هفته پیش،9 روز اســت که 6 عضو از13 عضو شورا ى شهر اهواز با عدم حضور 

در جلسه علنى باعث از رسمیت افتادن و تشکیل نشدن جلسه یکصدوچهل و سوم شوراى شهر مى شوند.
دستور کار این جلسه اگر تشکیل شود، بررسى طرح اعضاى شورا در خصوص اقدام قانونى وفق بند«د» تبصره 
4 ماده 80 قانون شوراها با موضوع خاتمه دوره خدمت رضا امینى شهردار اهواز و انتخاب سرپرست شهردارى 

و نیز بررسى موضوع انتخاب شهردار جدید اهواز خواهد بود. 
چند هفته پیش بود که کمیسیون حقوقى شوراى شهر اهواز، رضا امینى را واجد شرایط قانونى تصدى پست 
شهردارى اهواز ندانســت و طرح برکنارى وى را تصویب کرد تا این مصوبه در صحن علنى شوراى شهر 
بررسى و به راى گذاشته شود. اما با عدم حضور حجت ا... زارع زاده، عادل شیشه گرى، حمید دغاغله، على مدد 
هاشم پور، محمدحسین ملازمانى و سیاوش محمودى به عنوان حامیان شهردار، این جلسه 9 بار است به حد 

نصاب نرسیده و هنوز تشکیل نشده است.

این 6 نفر معتقدند در مرداد ماه 1400 که شرایط رضا امینى مورد بررسى اعضاى شورا قرار گرفت، همه 13
عضو رأى مستقل خود را به نفع او به صندوق انداختند، بنابراین حالا بعد از بیش از دوسال، تحت فشار قرار 

دادن شهردار با ادله ایى که همان مرداد 1400 نادرست بودن آنها معلوم شد اقدام درستى نیست.
حجت اله زارع زاده از این گروه 6 نفره مى گوید: « هیچ گونه فشار و رایزنى براى انتخاب رضا امینى به عنوان 
شهردار وجود نداشت، هیچکدام از اعضا به خاطر دیگرى به ایشان رأى نداد و رأى داده شده از روى آگاهى 
لازم بود و اگر همکارى از روى ناآگاهى رأى داده است به خود او مربوط مى شود. حالا هم شهروندان نه حوصله 
تنش را دارند و نه توقعى براى ایجاد تنش دارند، هر کسى که این مقوله ها را رعایت نکند و به تنش دامن بزند 

قطعاً در برابر مردم و رأى که به وى داده شده مسئول است و باید پاسخگو باشد.»
اشاره این عضو شوراى شهر به آن 7 عضو دیگر است که معتقدند حالا شرایط بعد از دو سال تغییر کرده و 
رضا امینى باید از سمتش در شهردارى اهواز عزل شود. سید محمد جواد رضوى یکى از مخالفان شهردار و از 
اعضاى همین گروه 7نفره معتقد است تعدادى از اعضاى شوراى شهر اهواز به این نتیجه رسیده اند که امینى 
از ابتدا شرایط احراز شهردارى اهواز را نداشته است و شوراى شهر با دستپاچگى و بدون مطالعه و دقت به او 

راى داده  بودند و حالا باید با تشکیل جلسه شورا، رضا امینى را از شهردارى اهواز برکنار کرد.

معماى جلسه یکصدوچهل وسوم
رویارویى شهردار اصفهانى اهواز و شوراى شهر در راند آخر

ادامه در صفحه 5...
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ادامه ازصفحه 4...
به هر حال بزرگ ترین درگیرى رضــا امینى با اعضاى 
منتقد شوراى شهر اهواز بر ســر همین پروازى بودن او 
بوده است و چه بسا شهردار فعلى اهواز براى رهایى از این 

مشکل در خواست  شوراى شهر اصفهان را  اجابت کند.
البته از ســویى بلندتر شدن صداى درخواست شوراى 
شــهر اصفهان از امینى مى تواند باعــث تجدید نظر 
برخى از گروه 6 نفر حامى امینى در شوراى شهر اهواز 
هم شده وچه بســا آنها دســت از حمایت از شهردار 
بشویند و هم سو با 7 نفر منتقد به برکنارى امینى راى 
دهند. شاید به همین دلیل باشــد که رضا امینى فعلاً

 درخواست اعضاى شــوراى شــهر اصفهان از او را 
مسکوت گذاشته و پاسخى به آن نداده است.

راه حل ســوم هم ورود وزارت کشور به ماجراست که 
البته بعید اســت حداقل در کوتاه مدت این اتفاق رخ 
دهد. در هر حال اگر دولت در این قضیه دخالت کند، 
محتمل ترین راه حل، انحلال شــوراى شهر اهواز به 
دلیل تــداوم پیدا کردن اختلاف میــان اعضاى آن و 
متوقف ماندن روال جارى فعالیت هایش خواهد بود که 
اگر چه در تعدادى از شهرهاى ایران مسبوق به سابقه 
است اما در مقطع فعلى چشــم انداز روشنى از عملى 

شدن این احتمال به چشم نمى خورد. 

تفاوت هاى بار نهم با 8 بار قبل
برگزار نشــدن جلســه یکصدوچهل وســوم شوراى 
اســلامى شــهر اهواز براى بار نهم در شــنبه هفته 

گذشــته تفاوت هایى با 8 بار پیش از آن داشته است. 
اولاً این جلســه قرار بود به صورت غیر علنى برگزار 
شــود در حالى که 8 بار قبــل اعضــاى منتقد رو در 
روى خبرنــگاران در انتظار اعضاى حامى شــهردار

 مى نشستند. ســیدمحمدعلى پورموســوى، رئیس 
شوراى شهر اهواز دلیل غیر علنى کردن این جلسه را 
ترغیب منتقدین به حضور در آن و ارائه توضیحاتشان 

در غیاب رسانه ها دانست که البته عملى نشد.
ثانیاً دستور کار این جلسه به گونه اى طراحى شده بود 
که موضوع پرداختن به طرح عزل امینى در آخر جلسه 
قرار بگیرد به شــکلى که احتمال این که زمان جلسه 
قبل از رسیدگى به این موضوع به پایان برسد هم وجود 
داشته باشد اما حامیان شــهردار حتى با این شرط هم 

ریسک حضور در جلسه شوراى شهر را نپذیرفتند. 
 ثالثاً پور موسوى در حاشیه جلسه برگزار نشده یکصد 
و چهل و سوم براى بار نهم سخنانى ایراد کرد که مى 
تواند مسیر پرونده را تغییر بدهد: «در حال حاضر این 
دوســتان تنها گزینه اى را که باقى گذاشتند این است 
که به هر قیمتى شــهردار را حفظ کنند. ما با شهردار 
مشــکلى نداریم و بحث مان در مورد کارکرد و قدرت 
اجرایى وى است. اینکه کســى بخواهد به هر قیمتى 
و به هر دلیلى شهر یا شــورا را فداى یک نفر کند کار 
درســتى نیســت. با توجه به عدم حضور دوستان در 
جلسات شورا، باید مســئولان ورود کنند در غیر این 
صورت ما هم اصرارى بر ادامه این شــرایط در اهواز 
نخواهیم داشــت. همچنین حرف هاى اساسى خود 
را با مردم در میان گذاشــته و ســپس تصمیم گیرى 

مى کنیم.»
شــاید بتوان در نگاه اول از این اظهارات مبهم رئیس 
شوراى شهر اهواز بوى عقب نشینى از مواضع پیشین 
را استشــمام کرد اگر چه باید به ایــن نکته هم توجه 
داشــت که در خواست از «ورود مســئولان» به این 
پرونده و همچنین این که «حرف هاى اساســى» با 
مردم در میان گذاشته خواهد شد به نوعى نقض همین 

فرضیه است.
اما اگر قرار شود اکثریت منتقد درباره شرایط به وجود 
آمده با مردم اهواز ســخن بگویند، دقیقاً چه خواهند 
گفت و اساســاً انتظارشــان از مســئولان بالادستى 
براى دخالت در دعواى شــهردارى - شــوراى شهر 
چیســت؟ آیا این را هم مى توان به عنــوان یک راه 
حل دیگر در مناقشه بین شورا و شــهردارى ارزیابى 

کرد؟

پاسخ به مردم در میانه بگو مگو
اهواز کلانشهرى است با مشــکلات ریز و درشت؛ از 
آلودگى شــدید هوا گرفته تا وضعیت آب و مشکلات 
متعدد دیگر که با زندگى روزمره مردم در ارتباط است 
و بسیارى از ساکنان این شــهر را کلافه کرده است. 
انتظار همه از مدیریت شــهرى اهواز (شوراى شهر 
و شهردارى) مشــخصاً گام نهادن در جهت حل این 
مشکلات اســت. اما از نگاه ســاکنان این کلانشهر، 
آنچه امروز در روابط این دو دستگاه مشاهده مى شود، 
دورشدن از واقعیات شهر وغرق شدن در بگومگوهاى 

غیر معمول است. 
شــهردار اصفهانى اهــواز گفته اســت برنامه هاى 
شــهردارى در قالب 50 لایحه معطــل تصویب در 
شوراى شهر است اما رئیس شــوراى اسلامى شهر 
مى گوید  اگر رضا امینى از آن  50 لایحه اى که معتقد 
است در شوراى شهر معطل مانده  دو لایحه  را نام ببرد، 
شوراى شهر هم به گفته او، 48  لایحه باقى مانده را از 

او قبول خواهد کرد!
از سویى شهردار اهواز گفته شوراى شهر از بیرون خط 
مى گیرد و رئیس شورا پاسخ داده: «من هم این حرف 
را درمورد شــما مى گویم که از بیرون به شما کسى 
دارد خط مى دهد. اصلاً شما سرخط یک موضوعاتى 
هستید. این حرف هاى بى ربط و بى سند چیست که 
شهردار در مورد نمایندگان مردم مى زند؟ باید روشن 
شود مجراى این ادعا چیست و اگر واقعاً چنین چیزى 
صحت دارد به ما هــم بگوید. ما آدم هاى ســاده اى 
هستیم که مشــغول کار خودمان هســتیم و حتى به 
دنبال گسترش مسائل شهردارى اهواز به کشور هم 

نیستیم.»
رئیس شورا این را هم به کنایه گفته که شهردار اهواز 
اخیراً اهل مصاحبه شده است و شبکه رسانه اى تشکیل 
داده اســت: «در جلوى دیگران به او تذکر خواهم داد 
که اگر جلوى این شبکه گرفته نشود ما هم شروع به 
مصاحبه خواهیم کرد که در این صورت فضاى خوبى 
تشکیل نخواهد شد.» شــهردار اما پیش تر، از هجمه 
رســانه اى حامیان شــوراى شــهر به سیاست هاى 

شهردارى انتقاد کرده بود.
رئیس شوراى شهر همچنین از شــهردار انتقاد کرده 
چرا گفته است تصمیمات شوراى شهر غیر کارشناسى 
است: « شهردار اهواز مصاحبه اى کرده است و گفته 
که شهر معطل شده اســت و تصمیمات شوراى شهر 
غیر کارشناسى است، باید این سخنان خود را توضیح 

داده  و بگویند چگونه تصمیمات ما غیرکارشناسى است 
علاوه بر آن در حالى است که در همین شرایط جلسه 
فوق العاده براى خرید اتوبوس بررسى و با وجود اینکه 

امکان وجود شبهه در آن وجود داشت، تصویب شد.»
شهردار هم گفته است: «اگر پاى منافع شهر و مردم 
وسط بود، گروکشى نشود. نباید با هر وسیله اى طرف 

را بزنیم تا به اهداف مان برسیم.»
همه این بگو مگوها در حالى بین رئیس شوراى شهر 
(و در برخى مواقع سایر اعضاى منتقد امینى در شورا) 
و شهردار اهواز در جریان است که که جلسات شوراى 
شهر قریب یک ماه است برگزار نمى شود و همه چیز 
در ابهام باقى مانده است. از سویى باید توجه داشت که 
روزهاى پیش رو بر اساس سنت هر ساله زمان تقدیم 
لایحه بودجه سال آینده از جانب شهردارى به شوراى 
شهر است اما در شرایط فعلى حتى تصور این که بتوان 
تصویر رضا امینى و سیدمحمدعلى پورموسوى را در 
یک قاب مشــاهده کرد که هر دو رو به دوربین ها در 
حال لبخند زدن و بده بستان لایحه بودجه احتمالاً در 
یک جعبه خاتم کارى شده اصفهان (!) هستند کاملاً 

دور از تصور مى نماید.
با این اوصاف به نظر نمى رســد پورموسوى هم باور 
کرده باشــد به راحتى بتوان افکار عمومى را قانع کرد 
که این دعوا ها خللى در روال جارى اداره شهر به وجود 

نیاورده است.

دو جلسه و یک تشابه
جداى از این که مردم درباره این مناقشــه چگونه مى 
اندیشند و موافقان و مخالفان در شوراى شهر اهواز چه 
مى گویند، این ســئوال مهم هم مطرح است که اگر 
جلسه یکصدوچهل وسوم شوراى اسلامى شهر اهواز 
بالاخره برگزار شود، آیا احتمال جان به در بردن رضا 

امینى از آن وجود دارد؟
براى پاسخ به این ســئوال باید به تابســتان امسال 
برگردیم. به ظهر روز سه شنبه 20 تیر ماه سال جارى 
که بالاخره رضا امینى بعد از چند ماه کش و قوس بین 
موافقان و مخالفانش در شوراى شهر اهواز، در جلسه 
طرح سئوال از او که در صحن علنى شورا برگزار شده 
بود حضور پیدا کرد. نمایندگان منتقد شهردار اصفهانى 
اهواز در شوراى شهر به رهبرى محمدعلى پورموسوى 
22 فروردین ماه امسال طرح ســئوال از شهردار را به 
سیاوش محمودى، رئیس وقت شورا و از حامیان پر و 
پا قرص شهردار ارائه کردند تا روال قانونى آن انجام 

شــود. مطابق قانون، طرح ســئوال مى تواند مقدمه 
استیضاح شهردار قلمداد شود چرا که اگر شهردار ظرف 
مدت 10 روز از ابلاغ سئوالات از پاسخ دادن استنکاف 
ورزد، شوراى شهر حق دارد نسبت به استیضاح او وارد 
عمل شود. اما حمایت هیئت رئیسه (یا حداقل برخى 
از اعضاى هیئت رئیسه) شوراى شهر اهواز از امینى و 
نیز اعتقاد شــهردار مبنى براینکه اعضاء پیش از طرح 
ســئوال ابتدا مى بایســت به او تذکر مى دادند باعث 
شد نامه حاوى ســئوالات عضو شوراى شهر اهواز به 
شهردار ابلاغ نشود تا اینکه 11 اردیبهشت امسال یک 
بار دیگر همین سئوالات به هیئت رئیسه تحویل داده 
شــد اما امینى با حمایت رئیس شورا باز هم در صحن 

علنى حاضر نشد.
این موضوع، پیگیرى نمایندگان منتقد را بیشتر کرد تا 
بالاخره تلاش هاى آنها نتیجه داد و 18 تیرماه رئیس 
شوراى شهر اهواز از ابلاغ نامه طرح سئوال به شهردار 
و برگزارى جلسه طرح سئوال با حضور امینى خبر داد. 
سه شنبه 20 تیرماه 1402 که شهر اهواز در دماى 48 
درجه اى مى سوخت، رضا امینى، شهردار اصفهانى این 
شهر بعد از 2 سال تحمل فشارهاى مختلف از جانب 
منتقدانش در شوراى شهر، در جلسه علنى مقابل آنها 

نشست تا پاسخگوى سئوالاتشان باشد.
رضا امینى در آن جلسه خودش را «یار چهاردهم شورا» 
خواند و با حمایت هاى رئیس وقت شــورا هر طور بود 
سید محمد على پور موسوى و دیگر اعضاى منتقد را 
قانع کرد که از سئوالات و پیگیرى هایشان کمى عقب 
بنشینند و پاسخ هاى شهردار را بررسى کنند تا به قول 
پور موسوى بتوان تصمیم بعدى را اتخاذ کرد. اما کمتر 
از یک ماه بعد سیدعلى پورموسوى به ریاست شوراى 
شــهر اهواز برگزیده شــد تا یک باره همه چیز به نفع 
منتقدین و به زیان شهردار تغییر کند. 6 ماه بعد از حضور 
شهردار در جلسه طرح سئوال از او، حالا اکثریت منتقد 
به رهبرى پورموسوى، رئیس جدید شوراى شهر اهواز، 
رضا امینى، شهردار این شهر را در دشوارترین شرایط 

ممکن قرارداده اند. 
به نظر نمى رســد شــکل ارتباط فعلى بین شــورا و 
شهردارى کوچکترین بختى براى باقى ماندن امینى 
در پست فعلى اش باقى گذاشــته باشد. این یعنى اگر 
جلسه یکصد و چهل و سوم به هر شکلى تشکیل شود، 
«یار چهاردهم شــورا» این بار نمى تواند با استراتژى 
«حرف درمانى» از چنگ منتقدانــش بگریزد.آنها با 
همه توان در صدد برکنار کردن امینى از شهرداى اهواز 

هستند و در این مسیر از حمایت هاى رئیس شورا هم 
بهره مى برند. مى ماند پیدا کردن فرمولى براى تشکیل 
دادن جلسه یکصد و چهل و سوم که احتمالاً براى آن 

نیز راه حلى پیدا خواهند کرد.
بعد از به حد نصاب نرســیدن این جلسه براى بار نهم 
در روز شــنبه هفته گذشته، پورموســوى بر خلاف 8 
بار پیشین، این بار زمان مشخصى براى برگزار کردن 
جلسه دهم معین نکرد تا اذهان به این سمت برود که 
گروه 7 نفره در پى رایزنى هاى سطح بالا به منظور پیدا 
کردن راه حل قانونى براى برگزار کردن جلسه هستند. 
پور موسوى مى گوید امیدوار است گروه 6 نفره به قول 
او «در مقابل قانون تمکین کنند» و در جلسات حاضر 

شوند تا کار بجاهاى باریک تر کشیده نشود.
اما پشت گرمى امینى فعلاً به همین خالى نشدن سنگر 
توسط 6 عضو اقلیت شوراى شهر است. او در نشست 
خبرى اخیرش با اصحاب رســانه گفته است «اهواز از 
نظر زیرساختى شرایط ســختى دارد و نیاز است همه 
انرژى هاى مــادى و معنوى کنار هم قــرار بگیرند تا 
مشکلات کاهش یابند.» تعبیر امینى از «انرژى هاى 
معنوى» مى تواند همین مواضع حامیانش در شــورا 
باشد که او معتقد است در کنارش ایستاده اند. امینى اما 
تحصیلکرده است و خوب مى داند انرژى از شکلى به 
شکل دیگر تبدیل مى شود. این به اقتضاى زمانه بر مى 
گردد که انرژى هاى معنوى، امروز در چه شکلى باشند 
و فردا در چه شکلى. حمایت ها الى الابد نیست. قواعد 

جهان سیاست بارها این را ثابت کرده است.    

آگهى راى افراز موضوع ماده 3 آئین نامه قانون افراز در خصوص 
پلاك ثبتى شماره 4337 فرعى از 15182 اصلى بخش 5 ثبت 

اصفهان
نظر به اینکه خواهان خانم ساغر صالحى مسجد سلیمان فرزند ابراهیم بطرفیت خوانده 
آقاى رضا حاج حیدرى ورنوسفادرانى فرزند حسین درخواست افراز سهم مشاعى خود 
که معادل 3 دانگ مشاع از ششــدانگ پلاك 4337 فرعى از 15182 اصلى بخش 5 
ثبت اصفهان میباشــد را نموده اند و پیرو ابلاغ به خوانده کــه مجهول المکان اعلام 
گردیده است و در تاریخ 1402/09/07 در روزنامه سراج اصفهان بشماره 1306 چاپ 
گردیده است در مورد افراز پلاك ثبتى مرقوم باستناد ماده 5 آیین نامه قانون افراز چنین 
اظهار نظر گردیده است بموجب جوابیه شماره 7/02/12804 مورخه 1402/10/10 
شهردارى منطقه 7 و راى شماره 26037189 مورخه 1402/10/17 اداره ثبت اسناد 
و املاك شمال اصفهان افراز پلاك مذکور رد مى گردد بدینوسیله مراتب مطابق ماده 
18 آئین نامه اجراى مفاد اسناد رسمى لازم الاجراء جهت اطلاع خوانده یک نوبت در 

روزنامه کثیر الانتشار منتشر و این آگهى ظرف مدت 10 روز از تاریخ انتشار ابلاغ شده 
محسوب خواهد شد مقتضى است از تاریخ انتشــار چنانچه اعتراضى دارید وفق ماده 
2 قانون افراز و فروش املاك مشاع به دادگاه شهرستان مراجعه نمایید. تاریخ انتشار 
آگهى : روز شنبه مورخ 1402/10/30 - م الف: 1645147 - رئیس منطقه ثبت اسناد 

و املاك شمال اصفهان - سید اسدا... موسوى/10/338

آگهى موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین  نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

برابر آرا صادره هیات  هاى موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ساختمان 
هاى فاقد سند رسمى مســتقر در واحد ثبتى منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است لذا مشــخصات متقاضیان و املاك مورد 
تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود. 
در صورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضى داشته باشند 

مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و 
املاك تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 

خود را به مرجع قضایى تقدیم نماید. 
ردیف1ـ برابر رأى شــماره 18810 مورخ 1402/09/30 هیــات اول مالکیت خانم 
عصمت آقابابائى رنانى به شناسنامه شماره 316 کدملى 1290014655 فرزند حسین 
در ششــدانگ یکباب کارگاه( نجارى ) به مســاحت 203,53 مترمربع پلاك شماره 
3310 فرعى از 18 اصلى واقع در اصفهــان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان 
سند 20868 مورخ 67/6/31 دفترخانه 91 اصفهان تأئید و محرز گردیده است. تاریخ 
انتشــار نوبت اول:1402/10/30- تاریخ انتشــار نوبت دوم:1402/11/15- م الف: 

1644997- رییس منطقه ثبت اسناد و املاك غرب اصفهان - شهریارى/10/339

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره هیأت قانون تعیین تکلیف
برابرراى 2081 مورخ 1402/10/07 به شــماره کلاســه 0100 مالکیت آقاي / خانم زهرا 

میرشفیعیان خوزانی به شناسنامه شــماره 45 کدملی 1141239922 صادره خمینی شهر 
فرزند سید محمود در ششدانگ یکباب خانه به مساحت 205,65 متر مربع پلاك شماره 1055 
فرعى از 85 اصلی واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک خمینی شهربه موجب صفحات 
372 و 365 دفاتر 262 و 289 و قولنامه عادى ملاحظه نقشــه ملک و گزارش کارشــناس 

ملاحضه و محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى میشــود در صورتى که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهى به مدت 2 ماه اعتراض خودرا به این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید ظرف مدت 1 
ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایى تقدیم نماید بدیهى است در 
صورت انقضاى مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
شد. تاریخ انتشار نوبت اول :1402/10/30 -تاریخ انتشار نوبت دوم :1402/11/15- م الف: 
1648371 -  سید محمدحسن مصطفوى - رئیس اداره ثبت اسناد و املاك شهرستان خمینى 

شهر- ازطرف حمید سعیدى /10/341

آگهى تغییرات
 شرکت با مسئولیت محدود بهتاش سازان سپاهان به شناسه ملى 10260643977 
و شماره ثبت 46324 به استناد صورتجلسه مجمع عمومى عادى به طور فوق العاده 
مورخ 1402/10/12 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: آقاى محمد ترکى باغبادرانى به شماره 
ملى 6209698360 و خانم مرضیه فولادى باغبادرانى به شماره ملى 1292824001 
به عنوان اعضاى اصلى هیئت مدیره به مدت نامحدود انتخاب شــدند. اداره کل ثبت 
اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان 

(1641390)

آگهى تغییرات
 شــرکت با مســئولیت محدود آراز دیــزل فــرا البرز به شناســه ملى 
14011510473 و شــماره ثبت 72146 به اســتناد صورتجلسه مجمع 
عمومى عادى ســالیانه مورخ 1402/09/20 تصمیمات ذیل اتخاذ شــد: 
ترازنامه و حساب سود و زیان شــرکت منتهى به سال 1401 مورد تصویب 
قرار گرفت. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها 

و موسسات غیرتجارى اصفهان (1643982)

فقدان مدارك
برگ سبزخودرو سوارى پژو تیپ  PARS XU 7 مدل 1395 بنزینى   
به رنگ سفید به شماره موتور 124K0948175   و شماره شاسى  
NAAN 01 CE 6GH929519 به شماره پلاك67 - 221 ج 44  
متعلق به محمد غیابى فرزند اصغر مفقــود گردیده و از درجه اعتبار 

ساقط مى باشد.

آگهى تغییرات
 شرکت با مســئولیت محدود بهتاش ســازان ســپاهان به شناسه ملى 
10260643977 و شــماره ثبت 46324 به اســتناد صورتجلسه مجمع 
عمومى فوق العاده مورخ 1402/10/12 تصمیمات ذیل اتخاذ شــد: تعداد 
اعضاى هیئت مدیره به 2 نفر کاهش یافت و ماده 14 اساسنامه به شرح مذکور 
اصلاح گردید. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت 

ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1641391)

آگهى تغییرات
شرکت سهامى خاص کیا سپهر آفرینش پارسیان به شناسه ملى 14010606004 و به شماره ثبت 69574 به استناد صورتجلسه مجمع عمومى عادى سالیانه مورخ 1402/08/28 
تصمیمات ذیل اتخاذ شد: -مصطفى احمدى به شماره ملى 1270869302 به سمت مدیرعامل و به سمت عضو اصلى هیئت مدیره على احمدى به شماره ملى 5459718600 به سمت 
عضو اصلى هیئت مدیره و به سمت نایب رئیس هیئت مدیره وحید احمدى ترکمانى به شماره ملى 5459927676 به سمت رئیس هیئت مدیره و به سمت عضو اصلى هیئت مدیره تا 
تاریخ 1404/08/28 انتخاب گردیدند. -کلیه اسناد و اوراق بهادار و تعهدآور شرکت از قبیل چک، سفته، بروات، قراردادها و عقود اسلامى و سایر اوراق عادى و ادارى با امضاء مدیرعامل 
همراه با مهر شرکت به تنهایى و یا با امضا رئیس هیئت مدیره همراه با مهر شرکت به تنهایى معتبر مى باشد. - امین احمدى ترکمانى به شماره ملى 1271597896 به سمت بازرس 
على البدل محمدولى احمدى ترکمانى به شماره ملى 5458917154 به سمت بازرس اصلى براى مدت یکسال مالى انتخاب گردیدند. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره 

ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1642626)

آگهى تغییرات
شرکت سهامى خاص فنى و مهندسى شوق مشعل چهار باغ به شناسه ملى 10840119813 و به شماره ثبت 34524 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 
1402/10/11 تصمیمات ذیل اتخاذ شد سرمایه شرکت از مبلغ 25000000000ریال به مبلغ 50000000000 ریال افزایش یافت که مبلغ 12000000000 
ریال آن از طریق واریز نقدى وصدور سهام جدید طبق گواهى بانک صادرات ایران شعبه میدان جمهورى بشماره 03 / 0978 /2 / 1 مورخه 10 / 10 / 1402 ومبلغ 
13000000000ریال آن از طریق مطالبات حال شده برخى سهامداران و صدور سهام جدید مى باشد و ماده 5 اساسنامه شرکت به شرح زیر اصلاح گردید. ماده 
5 اصلاحى: سرمایه شرکت مبلغ 50000000000 ریال نقدى منقسم به 1000000سهم 50000 ریالى با نام عادى که تمامأ پرداخت شده است . اداره کل ثبت 

اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1642589)

آگهى تاسیس
 شرکت تعاونى خدمات اشتغال راشا کار هشت بهشت درتاریخ 1402/10/20 به شماره ثبت 76093 به شناسه ملى 14012964320 ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل 
گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهى میگردد. موضوع فعالیت :عرضه خدمات تسهیلگرى در راه اندازى و تاسیس گروه ها و خوشه هاى کسب 
و کار، نهادهاى اجتماعى و اقتصادى، صندوق هاى روستایى و محله شهرى و تعاونى ها از قبیل تعاونى هاى تولیدى و توزیعى، تعاونى هاى روستایى، روستا تعاون، 
تامین نیاز مشــاغل خانگى، تعاونى هاى دهیاران، تعاونى هاى فراگیر ملى و تعاونى هاى توسعه و عمران شهرستان ها. تسهیلگرى در ارزیابى مشارکتى، تعیین 
فرصت هاى شغلى و رسته ها و خوشه هاى کسب و کار، انجام تحقیقات بازار، تدوین استراتژى هاى معیشت و تهیه برنامه هاى کسب و کار و پیاده سازى و اجراى 
آنها. تسهیلگرى و مشاوره در مدیریت و برنامه ریزى صندوق ها و تعاونى ها از قبیل کارآفرینى، مدیریت تولید، مدیریت بازاریابى و فروش و توسعه بازار از طریق 
ارایه خدمات آموزشى و مشاوره اى به آنها. تسهیلگرى در ایجاد ارتباطات تعاونى ها با سازمان ها، شرکت ها و نهادى مورد نیاز و شبکه و خوشه سازى و ایجاد زنجیره 
اقتصادى(تولید، تامین، توزیع و مصرف) و ارزش افزوده کالاها و خدمات. کارگزارى طرح هاى و پروژه هاى ســازمان ها و نهادهاى دولتى و غیر دولتى مانند طرح 
روستا تعاون، طرح هاى آسمان، سحاب و آفتاب، طرح اشتغال روستایى، طرح اقتصاد مقاومتى، بانک توسعه تعاون و... ارائه خدمات آموزشى مورد نیاز به کارکنان و 
تسهیلگران سازمان ها در زمینههاى تعاونى، شغلى، فنى، تخصصى و نظایر آن در صورت لزوم با هماهنگى وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعى و مراجع ذیربط دیگر 
تهیه مواد اولیه، خدمات، وسایل و ابزار و دیگر نیازمندى هاى عمومى اعضاء با رعایت قوانین و مقررات قانونى و فروش آن به صورت عمده و خرده.. - اخذ وام قرض 
الحسنه و سایر تسهیلات اعتبارى از منابع بانکى و دیگر مؤسسات مالى اعتبارى و اشخاص حقیقى و حقوقى دیگر و تأمین تنخواه لازم با انعقاد عقود اسلامى. - اخذ 
کمک و هدایاى نقدى و غیرنقدى از دولت ، اشخاص حقیقى و یا حقوقى و نهادها. - تودیع وجوه به حساب سپرده بلندمدت و کوتاه مدت در بانکها و مؤسسات مالى 
و اعتبارى. - مشارکت با اشخاص حقیقى و حقوقى با اولویت تعاونى ها. - سرمایه گذارى و خرید ســهام اتحادیه تعاونى ا مدیران تعاونى در دوره هاى آموزشى 
تخصصى براى ارتقاى سطح تولید و خدمات. مربوطه و یا سایر شرکتها و مؤسسات عمومى ، تعاونى و یا خصوصى. - مشارکت دادن اعضاء و خصوصً تامین نیرو 
پیمانکارى در راستاى درخواست شرکت هاى خصوصى و دستگاه هاى دولتى. خدمات اشــتغال که شامل فعالیت هاى مرتبط با خدمات اشتغال از جمله کاریابى، 
مشاوره کارآفرینى،خدمات مرتبط با مشاغل خانگى، (پشتیبان، مشاوره، آموزش و...) و ارائه خدمات اشتغال اعلامى از سوى دولت که قابلیت برون سپارى داشته 
باشد(نظارت، تسهیل گرى، آموزش، تامین نیرو و....) . برگزارى نمایشگاه ها ى مشاغل خانگى و روستایى عشایرى و صایع دستى و تبدیلى اخذ کمک و هدایاى 
نقدى و غیرنقدى از دولت ، اشخاص حقیقى و یا حقوقى. تودیع وجوه به حساب سپرده بلندمدت و کوتاه مدت در بانکها. مشارکت با اشخاص حقیقى و حقوقى با 
اولویت تعاونى ها. سرمایه گذارى و خرید سهام اتحادیه تعاونى مربوطه و یا سایر شرکتها و مؤسسات عمومى ، تعاونى و یا خصوصى. به موجب مجوز از اداره کل 
وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعى برابر با شماره مجوز 940389 در تاریخ 1402/09/22در استان مربوطه این آگهى به ثبت رسید. مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به 
مدت نامحدود مرکز اصلى : استان اصفهان، شهرستان اصفهان، بخش مرکزى، شهر اصفهان، امیر عرب، کوچه آبان، کوچه ایمان 28، پلاك 5، طبقه 1 کدپستى 
8195767364 سرمایه شخصیت حقوقى عبارت اســت از مبلغ 630,000,000 ریال نقدى والباقى در تعهد صاحبان سهام مى باشد اولین مدیران آقاى على 
پرچمى به شماره ملى 0061827967 به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت 3 سال و به سمت عضو اصلى هیئت مدیره به مدت 3 سال آقاى علیرضا نصرالهى نجف 
آبادى به شماره ملى 1080674322 به سمت عضو على البدل هیئت مدیره به مدت 3 سال آقاى حسین خانمیرزائى به شماره ملى 1272816109 به سمت عضو 
اصلى هیئت مدیره به مدت 3 سال و به سمت مدیرعامل به مدت 3 سال و به سمت منشى هیئت مدیره به مدت 3 سال آقاى امیدعلى سعیدى مسینه به شماره ملى 
1273080386 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره به مدت 3 سال و به سمت عضو اصلى هیئت مدیره به مدت 3 سال خانم فاطمه صادقى بلقس آباد به شماره ملى 
4900803472 به سمت عضو على البدل هیئت مدیره به مدت 3 سال دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات 
، قراردادها عقود اسلامى و همچنین کلیه نامه هاى عادى و ادارى باامضاء مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره متفقاً همراه با مهر شرکت معتبر مى باشد. اختیارات مدیر 
عامل : طبق اساسنامه بازرسان آقاى محمد رجائى زفره ئى به شماره ملى 1270509004 به سمت بازرس اصلى به مدت 1 سال خانم مطهره امین فرد به شماره 
ملى 1755118953 به سمت بازرس على البدل به مدت 1 سال بموجب مجوز شماره 940389 مورخ 1402/09/22 وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعى تاسیس 
گردید. سرمایه اولیه تعاونى مبلغ 630000000 ریال است که به 21 سهم 30000000 ریالى منقسم گردیده است. مبلغ 210000000 ریال آن پرداخت شده 

ومابقى درتعهدسهامداران است. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1642326)
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فعالیت هیئت امناى بازار اصفهان بطور رسمى آغاز شد. 
فرماندار اصفهان در نخستین روز از فعالیت هیئت  امنا که 
با تجدید پیمان با آرمانهاى شــهدا در گلستان شهداى 
اصفهان همراه بود گفت : یکى از موضوعات مهمى که 
ســالها در اصفهان به آن توجه نشده بود تشکیل هیئت 
امناى بازار بود که با همت بازاریان و اتاق اصناف امسال 

محقق شد .
احمدى با اشــاره به اینکه بازار شرایط خاص خود را هم 
از نظر بافت تاریخى ، ترافیکــى و ایمنى و اقتصاد دارد 
افزود:باید با هم فکرى و پیگیرى هیئت امنا به شــرایط 

بهترى برسیم.

وى ادامه داد: با تشکیل هیئت اجرایى 82 نفر از بازاریان و 
معتمدان بازار به عنوان داوطلب انتخاب و با ناحیه بندى 

بازار 11 نفر انتخاب شدند .
فرماندار اصفهان همچنین دیشب در ارتباط تلفنى با خبر 
20 ابراز امیدوارى کرد که از آخــر هفته آینده، اعضاى 

هیات مدیره بازار اصفهان، کارشان را شروع کنند.
محمدعلى احمدى با بیان اینکه در این انتخابات، دو هزار 
و 431 نفر شرکت کردند، گفت: در پایان انتخابات، 11 
نفر به عنوان عضو هیات مدیره، 7 نفر به عنوان عضو على 
البدل هیات مدیره، دو نفر به عنوان بازرس اصلى و دو نفر 

هم به عنوان بازرس على البدل انتخاب شدند.

رئیس اســتعدادهاى درخشــان و دانش پژوهان جوان 
آموزش و پرورش استان اصفهان گفت: در سال جارى 25 
پروژه استانى و ملى غیر ابلاغى را با محوریت مجموعه 
ســمپاد اصفهان اجرایى کردیم که طــى آن 25 هزار 
دانش آموز را پوشش داده ایم.احســان صنعتکار اظهار 
داشت: در سال جارى 25 پروژه استانى و ملى غیر ابلاغى 
را با محوریت مجموعه ســمپاد اصفهان اجرایى شــده 
است و در این پروژه ها 25 هزار دانش آموز آموزش هاى 
تخصصى و  پرورشى را دریافت کرده اند و امروز مى توان 
گفت مجموعه آموزش و پرورش استان اصفهان، الگویى 
براى سراسر کشور است.صنعتکار افزود: مهم ترین هدفى 

که در پس برگزارى این رویدادها دنبال مى کنیم این است 
که دانش آموز در مدرسه و سیستم آموزشى حال خوبى 
داشته باشد و تمامى برنامه هاى اجرایى از این جهت است 
که هویت دانش آموز امروز پررنگ تر شود و تعلق خاطر او 

به محیط زندگى و پیرامونى افزایش یابد.
رئیس اســتعدادهاى درخشــان و دانش پژوهان جوان 
آموزش و پرورش استان اصفهان بیان داشت: در سمپاد 
سه گام مهم مخاطب شناسى، توانمندسازى و اثرگذارى را 
در نظر گرفتیم چراکه تلاش مى کنیم به شعار اصلى خود 
در مدارس سمپاد تحت عنوان تربیت افرادى تأثیرگذار 

در آموزش و پرورش و جامعه، عمل کنیم.

آغاز فعالیت هیئت امناى
 بازار اصفهان

اجراى 25 پروژه  غیرابلاغى
 در سمپاد اصفهان

خبر

مریم محسنى
چرخ 200 اتوبوس برقى قرار اســت در اصفهان 
بچرخد تــا اصفهــان را از خفگى نجــات دهد. 
وعده اى که هر بار از زبان یکى از مدیران شهر در 
صدر خبرگزارى ها قرار مى گیرد اما اینکه چه زمانى 
قرار است این اتوبوس ها میهمان اصفهانى ها شوند 
که آلودگى هوا دیگر نفسى برایش باقى نگذاشته 

جاى ابهام دارد.
اخیراً سخنگوى شوراى اســلامى شهر اصفهان 
از قطعى شــدن این ادعا خبر داده و اعلام کرده: 
قرارداد 100 دستگاه اتوبوس برقى با هدف توسعه 
حمل و نقل عمومى در این کلانشهر منعقد شده 
است. على صالحى این نکته را هم اضافه کرده که 
تعداد این اتوبوس ها افزایش خواهد یافت و قرار 

است به 200 دستگاه اتوبوس برسد.
اضافه شــدن اتوبوس هاى برقى به ناوگان قبلى 
با هدف جلوگیرى از آلودگى هوا است اما به گفته 
مدیران شــهرى اصفهان این موضوع مســتلزم 
حمایت دولت است و مى طلبد که دولتمردان براى 
جلوگیرى از افزایش آلودگى هوا نگاه جدى به این 

موضوع داشته باشند.
 توسعه حمل و نقل عمومى با استفاده از اتوبوس و 
تاکسى هاى برقى یکى از راهکارهاى جلوگیرى از 
افزایش آلودگى هواست لذا باید به این مهم توجه 

ویژه داشته باشیم.
طبق گفته هاى سخنگوى شوراى شهر اصفهان 
از ابتداى فعالیت مدیریت شــهرى در دوره جدید 
تاکنون 385 دستگاه انواع اتوبوس خریدارى شده 

است که بخشى از آن ها را اتوبوس هاى 8/5 مترى 
(میدل باس) تشــکیل مى دهد، اما با وجود اینکه 
خرید وَن نیز بخش دیگــرى از اقدامات مدیریت 
شهرى براى بهبود حمل و نقل عمومى بوده است 
به واسطه پیر بودن ناوگان اتوبوسرانى اصفهان تنها 
راهکار ورود اتوبوس هاى برقى است. ناوگانى تازه 
نفس بدون آلودگى که مى تواند بخشى از نیازهاى 

اصفهان در این رابطه را مرتفع کند. 
بر اســاس گفته هاى مدیران شــهرى در حال 
حاضر هشت هزار میلیارد تومان از بودجه امسال 
شهردارى به توســعه زیرساخت ها با هدف بهبود 
حمل و نقــل عمومــى اختصاص یافته اســت. 
موضوعى کــه به اعتقــاد کارشناســان یکى از 
راه حل هاى کاهش تبعات استفاده از خودروهاى 

شخصى، است.
در کنار این موضوع اتوبوس هاى برقى هم به علت 
داشتن سوخت پاك مى توانند بازویى باشند که در 

کاهش آلودگى اصفهان نقش زیادى ایفا کنند.
اما براى رسیدن به این مهم زمان لازم است چرا که 
در حال حاضر تولید اتوبوس هاى برقى در کشور به 
مقدار انبوه نرسیده است و تمام شرکت هاى داخلى 
تولیدکننده اتوبــوس تاکنون یــک نمونه از این 

اتوبوس ها را تولید کرده اند.
چندى پیش رئیس شوراى اسلامى شهر اصفهان 
از پیگیرى هایى صحبت کرد کــه در این رابطه 
انجام شــده و اظهار داشــت: طبق مصوبه هیأت 
مدیره شــرکت واحد اتوبوســرانى اصفهان، 50 
دستگاه اتوبوس برقى براى مرکز شهر و نقاط داراى 
ترافیک سنگین و آلودگى هواى بیشتر خریدارى 
شود تا شهروندان براى استفاده از اتوبوس جهت 
انجام سفرهاى درون شــهرى خود بیشتر رغبت 

کنند.
به گفتــه محمدنورصالحــى، با توجه بــه اینکه 
وزارت صمت تصمیم بــه واردات خودروى برقى 
براى ناوگان تاکسیرانى دارد اصفهان نیز یکى از 
متقاضیان بوده و قرار است حداقل پنج هزار دستگاه 
خودرو برقى به اصفهان اختصاص داده شــود. او 
همچنین از تفاهمى گفته بود که با شــرکت مپنا 
انجام شده است تا حداقل دو جایگاه شارژ اتوبوس 
و خودروى برقى به صورت مشارکتى ایجاد شود. 

حمل  و نقل شهرى و گســترش آن در کلانشهر 
اصفهان به عنوان سومین شهر بزرگ و پرجمعیت 
ایران که سال هاى گذشــته میزبان تعداد زیادى 
مهاجر بوده و جمعیت آن در حال افزایش اســت، 
اهمیت زیادى دارد و شاید وارد شدن اتوبوس هاى 
برقى به چرخه اتوبوسرانى اصفهان بتواند بسیارى 

از مشکلات را حل کند.

شهردارى اصفهان درصدد خرید 200 دستگاه اتوبوس برقى است 

برق اتوبوس ها اصفهان را مى گیرد

معاون شهرسازى و معمارى شهردارى اصفهان گفت: با توجه 
به بسته هاى تشویقى صدور پروانه ساختمان و اقدامات انجام 
شده از جنس تشویق ساخت و ساز، تمایل سرمایه گذاران به 

ساخت و ساز در بافت هاى فرسوده بیشتر شده است.
وحید مهدویان با بیــان اینکه بیش از 500 هــزار نفر مردم 
اصفهان در بافت هاى ناکارآمد و فرســوده زندگى مى کنند، 
اظهار داشت: بر اساس آمار اســتخراجى در سال جارى و در 
مقایسه با سال 1401، تعداد کل پروانه هاى صادره به بیش 
از یک هــزار و 437 واحد و مجموع زیربنــاى کل صادره از 
142,305مترمربع با 38 درصد افزایش به بیش از 196,010 
مترمربع در سال 1402 افزایش یافته است.وى افزود: با توجه 
به بسته هاى تشویقى صدور پروانه ساختمان و اقدامات انجام 
شده از جنس تشویق ساخت و ســاز به منظور تامین مسکن 
به صورت افزایش سطح اشــتغال، تراکم تشویقى همخوان 
با بافت هاى پیرامون، تمایل سرمایه گذاران به ساخت و ساز 
در بافت هاى فرسوده بیشتر شــده است.مهدویان بیان کرد: 
مساحت بافت  فرسوده شــهر اصفهان حدود 24 هزار هکتار 
مترمربع است و تاکنون در 9 ماهه اول سال 1402 در مقایسه 
با مدت مشابه سال قبل مساحت زمین هاى احیا شده مصوب 
46 درصد رشــد داشته است.معاون شهرســازى و معمارى 
شــهردارى اصفهان تصریح کرد: به دلیل رکود مسکن در 
دهه 90، بخش دیگرى از پهنه هاى شــهر بــه بافت هاى 
فرسوده اضافه شدند ولى با نگاه مثبتى که در دولت و وزارت 
راه و شهرسازى حاکم اســت و عزم و اراده اى که شهردارى 
اصفهان دارد، ما مى توانیم در افق چند سال در آینده نزدیک 
بخش زیادى از بافت هاى فرسوده و ناکارآمد شهر را به سمت 
بازآفرینى ببریم.وى ادامه داد: امسال در مجموع مناطق 15 
گانه، 351 پروانه ساختمانى بافت فرسوده صادر شده است و 
بیشــترین تعداد صدور پروانه هاى مربوط به مناطق 1، 8 و3 
بوده اســت.مهدویان گفت: تعداد طبقات روى پیلوت هم در 
بافت فرسوده مصوب شهرى با 30 درصد افزایش روبرو بوده 
است که این اعداد نشان مى دهد بافت هاى فرسوده در حال 

حرکت به سمت پایدارى هستند. 
معاون شهرسازى و معمارى شهردارى اصفهان خاطرنشان 
کرد: در تلاشــیم که در دوره مدیریت شــهرى ششــم با 
برنامه ریزى هاى لازم براى افزایش تســهیلات و مشوق ها 
و اخذ مجوزها و مصوبات قانونى، شــرایط ســاخت و ساز و 
صدور مجوز نوسازى را براى ســازندگان و مالکان بیش از 

پیش تسهیل کنیم.

معاون صنایع دستى و هنرهاى سنتى اداره کل میراث فرهنگى، 
گردشگرى و صنایع دستى اســتان اصفهان از دریافت مهر 
اصالت ملى توسط 72 اثر از هنرمندان صنایع دستى و سنتى 

استان خبرداد.
نورا... عبدا...ى اظهار داشت: در هفتمین دوره از داورى مهر 
اصالت ملى استان هاى اصفهان، یزد و فارس که به میزبانى 
استان فارس در شهر شیراز برگزار شد، پس از ارزیابى داوران 
از میان 121 اثر استان اصفهان، 72 اثر هنرمندان این استان 

موفق به دریافت مهر اصالت ملى شد.
معاون صنایع دستى و هنرهاى سنتى استان اصفهان ادامه داد: 
داورى مهر اصالت هر دو سال یک بار برگزار مى شود و آثارى 
که به بخش داورى مى رسند ازنظر خلاقیت و نوآورى، اصالت، 

مرغوبیت و قابلیت عرضه در بازار، ارزیابى نهایى مى شوند.
وى افزود: با اضافه شــدن این آثار، تعداد تولیدات هنرمندان 
صنایع دستى استان اصفهان که موفق به دریافت مهر اصالت 

ملى شده است به 600 اثر رسید.
پیش ازایــن 528 اثر از هنرمندان صنایع دســتى و هنرهاى 
سنتى اســتان اصفهان موفق به دریافت مهر اصالت ملى و 
126 اثر موفق به اخذ مهر اصالت بین المللى از شوراى جهانى 
صنایع دستى گردیده بودند که بالاترین آمار تعداد مهر اصالت 

ملى و بین المللى در سطح کشور به این استان تعلق دارد.

تمایل سرمایه گذاران
 به ساخت و ساز 

در بافت  فرسوده اصفهان
متهم یک پرونده

 کثیرالشاکى فوت کرد
مدیرکل زندان ها و اقدامات تأمینى و تربیتى استان 
اصفهان از فوت متهم پرونده کثیرالشاکى صدرا نفت 
پارسـیان خبر داد. علیرضا بابایى اظهار داشت: «م. 
آ» متهم پرونده کثیرالشاکى صدرا نفت پارسیان به 
علت ابتـلاء بـه بیمارى سـرطان جـان باخت. وى 
افزود: این متهم حـدود چهار ماه در بیمارسـتان به 
دلیل بیمارى سـرطان بسـترى بوده اسـت. گفتنى 
اسـت مدیرعامل شـرکت صـدرا نفت پارسـیان با 
راه انـدازى شـرکتى در سـال 1394 با هـدف تولید 
بنزیـن و فراورده هـاى نفتـى در شـهرك صنعتـى 
علویجه اقـدام به جذب و قبـول سـرمایه از طریق 
انتشار آگهى با سـودهاى کلان و غیرمتعارف کرده 
بود. پس از گذشت مدت زمانى با ناتوانى در پرداخت 
سود، بیش از 2 هزار نفر از سرمایه گذاران با ادعاى 
مصرف پـول آن هـا در جاهـاى دیگر غیـر از واحد 

احداثى به دادگسترى شکایت کردند.

پرداخت وام هاى فرزندآورى
دبیر شـوراى هماهنگى بانکهاى استان تاکید کرد: 
تا آخر سـال، همه افـرادى که متقاضـى وام ازدواج 
و فرزنـدآورى بـوده انـد، به حسابشـان پـول واریز 
مى شـود. رشـید سـاعدى با بیان اینکـه اعتبارات 
سـالانه بانک ها مشـخص اسـت و هر مـاه، مقدار 
معینى از آن پرداخت مى شود، گفت: تعداد متقاضیان 
وام هـاى ازدواج و فرزنـدآورى بـا میـزان اعتبارات 
بانک ها همخوانى ندارد؛ البته، با توجه به تصمیمات 
بانک مرکزى، قرار شـده تا پایان امسـال، وام همه 

متقاضیان این دو نوع وام پرداخت شود.

باند قاچاق شیشه 
در اصفهان منهدم شد

رئیس پلیس مبارزه بـا مواد مخدر اسـتان اصفهان 
از دسـتگیرى اعضـاى باند 3 نفـره قاچاق شیشـه 
در عملیات مشـترك با پلیس مبارزه بـا مواد مخدر 
استان مازندران خبر داد. احمد نیکبخت اظهار کرد: 
مامـوران اداره عملیات ویـژه پلیس مبـارزه با مواد 
مخدر استان اصفهان با همکارى اطلاعاتى پلیس 
مبارزه با مواد مخدر استان مازندران از ورود یک باند 
قاچاق شیشـه به این اسـتان مطلع و موضـوع را در 
دسـتور کار خود قرار دادند. وى افزود: ماموران پس 
از کسب اطلاعات بدست آمده خودروى متهمان را 
در رصد هوشمندانه خود قرار داده و در نهایت حین 
تردد در یکـى از خیابان هاى شهرسـتان نجف آباد 
این خودرو را شناسایى و متوقف کردند. نیکبخت از 
دستگیرى 3 قاچاقچى شیشه شامل 2 مرد و یک زن 
در این عملیات خبر داد و گفت: در بازرسى از خودرو 

7 کیلو و 500 گرم شیشه کشف شد.

هرس پلارد درختان
 منطقه 11 اصفهان

مدیر منطقه 11 شـهردارى اصفهان گفت: عملیات 
هرس درختان از یکم دى  بـه مدت 70 روز (تا دهم 
اسفند) با اعتبارى بالغ بر سه میلیارد و 500 میلیون 
ریال انجام مى شود. حسن محمدحسینى با اشاره به 
آغاز عملیات هرس درختان منطقه 11 شـهردارى 
اصفهان اظهار کرد: هر سال عملیات هرس درختان 
از ابتـداى دى به مـدت 70 روز تا دهم اسـفند اجرا 
مى شود. وى افزود: نگهدارى ارتفاع تاج درختان در 
حد مطلوب و جلوگیرى از رشـد بیش از حد و تراکم 
بالاى شاخه ها، حذف شـاخه هاى خشکیده، بیمار، 
ضعیف و شکسته، حذف شاخه هاى روى هم افتاده و 
خمیده، شکل و فرم دادن مناسب به درختان و خلوت 
کردن قسمت داخلى درختان که سبب چرخش بهتر 
هوا داخل شاخه ها مى شـود از مزایاى هرس پلارد 

به شمار مى رود.
مدیر منطقه 11 شـهردارى اصفهـان گفت: هرس 
درختان خیابان علاوه بـر مزایایى که براى درختان 
داشته است، سـبب افزایش دید کسـبه و بازنمایى 
بهتـر تابلوهـاى مغازه هـا بـراى شـهروندان م

ى شود.

لادن ایرانمنش
در 9 ماه سالجارى 19 اصفهانى به دلیل مسمومیت با قرص برنج جان 
باختند. این رقم در مدت مشابه سال قبل 16 نفر بوده و از این تعداد 17 

نفر مرد و 2 نفر زن بوده اند. 
«آلومینیم فسفید»  معروف به قرص برنج یک ترکیب شیمیایى است 
که با فرمول «Alp» شناخته مى شود و آنطور که گفته مى شود هیچ 

پادزهرى ندارد. 
به گفته منصور فیروزبخت تنها اقدامــات درمانى که مى توان براى 
کسانى که با این قرص مسموم مى شــوند انجام داد شامل اقدامات 
حمایتى ـ علامتى است و از لحاظ زمان بروز علائم و نشانه هاى بالینى 
نیز بعد از 10 تا 15 دقیقه از مصرف خوراکى قرص فسفید آلومینیوم، 
علائم و نشانه هاى مسمومیت ظاهر مى شود و ممکن است مرگ در 

مدت کمتر از 6 ساعت رخ دهد.
وى خاطرنشان کرد: در صورت مسمومیت خوراکى، علائم تحریکى 
دستگاه گوارش شامل تهوع، استفراغ و دردهاى شکمى است که بیشتر 
مرگ و میرها در خلال 12 تا 24 ساعت اولیه مسمومیت اتفاق مى افتد 
و بطور معمول ناشى از ایست قلبى ـ تنفسى است. علائم بالینى در این 
نوع مسمومیت نیز ناشى از درگیرى سیستم قلبى ـ عروقى، گوارشى، 

عصبى و ریوى است.
استفاده از قرص هاى برنج حاوى فســفید آلومینیوم در کشاورزى به 

دلیل کارآیى بالاى این فرآورده براى از بین بردن آفات، قیمت ارزان، 
سهولت استفاده، عدم وجود باقى مانده در محصول و در دسترس بودن 

با استقبال زیاد از سوى کشاورزان مواجه شده است.
گرچه طى یکسال اخیر با توجه به گفته هاى مدیرکل پزشکى قانونى 
اصفهان شاهد رشد آمار کشته شدن با قرص برنج بودیم اما اصفهان 
هنوز در زمره استان هایى نیســت که در این زمینه عددهاى بالاى

 کشته ها و مسمومیت با قرص برنج را داشته اند. 
در سالیان اخیر آمار مسمومیت هاى ناشى از این عامل در کشور به ویژه 
در برخى استان ها مانند تهران، گیلان، مازندران، گلستان و لرستان 

افزایش یافته است.
این مسمومیت ها بیشتر در رده سنى 40-20 سال بوده است. آمار چهار 
سال اخیر (1387 تا 1390) نشــان مى دهد مرگ با قرص برنج رو به 

افزایش است.
در همین رابطه استادیار سم شناسى مى گوید: قرص برنج هیچ پادزهر 
اختصاصى ندارد. آنطور که دکتر ســلطانى نژاد مى گوید: با توجه به 
اینکه تاکنون مکانیســم دقیق بروز اثرات سمى فسفید آلومینیوم در 
انسان شناخته نشده است، هیچ پادزهر اختصاصى در درمان مسمومیت 
حاد با آن وجود ندارد و اقدامات درمانى تنها شامل اقدامات حمایتى ـ 

علامتى است.
به گفته این متخصص، شایع ترین علائم و نشانه هاى بالینى شامل بى 

قرارى، تحریک پذیرى، گیجى، سرگیجه، لرزش، دوبینى، عدم تعادل، 
سرفه، تنگى نفس، دردهاى شکمى، تهوع، استفراغ، در پاره اى موارد 

استفراغ سیاه رنگ و مدفوع سیاه رنگ است. 
وى تعریق، ضعف و بى حالى، افت شدید فشار خون، کاهش برون ده 
قلبى، اختلال در ضربان قلب، ادم ریوى، سیانوز، اختلالات کلیوى، 
زردى، بزرگ شدن کبد و طحال(هپاتو اسپلنومگالى)، تشنج و کاهش 
رفلکس هاى عصبى و سندرم زجر تنفسى حاد. افت شدید فشار خون 
و شــوك را از دیگر علائم مسمومیت هاى شــدید با این قرص ذکر

 مى کند. 
از قرص برنج براى ضدعفونى کــردن و جلوگیرى از آفت زدگى برنج 
و دیگر غلات استفاده مى شود اما به دلیل مسمومیت بالایى که دارد؛ 
توزیع و خرید و فروش این ســم در سطح کشور ممنوع بوده و از سال 
1385 واردات قرص برنج نیز توســط وزارت جهاد کشاورزى ممنوع 

اعلام شده است. 
جالب اینکه از سال 1390 نیز قرص برنج از جانب ستاد مبارزه با قاچاق 
کالا و ارز، کالاى ممنوعه به شمار مى رود و خرید و فروش و استفاده 

آن مشمول مجازات است.
با اینهمه همچنان قرص برنج را به راحتى مى توان از فروشگاه هاى 
مجازى و یا آنلاین شــاپ ها تهیه کرد بنابراین مى طلبد پلیس رصد 

دقیق ترى روى این فروشگاه هاى مجازى صورت دهد.  

سرپرســت اداره کل میراث فرهنگــى، گردشــگرى و 
صنایع دستى اســتان اصفهان در پاســخ به سؤالات و 
درخواست هاى شهروندان استان در خصوص چگونگى 
گسترش گردشگرى، بر آمادگى این اداره کل در خصوص 
توسعه گونه هاى مختلف ســفر در پهنه استان اصفهان 

تأکید کرد.
بر اساس برنامه ریزى هاى به عمل آمده توسط استاندارى 
اصفهــان، حمیدرضــا محققیان سرپرســت اداره کل 
میراث فرهنگى، گردشگرى و صنایع دستى استان اصفهان 
با حضور جمعى از مدیران اداره کل از طریق سامانه سامد 
(111) پاسخگوى مسائل و مشکلات شهروندان مختلف 

از جاى جاى استان پهناور اصفهان بود.
سرپرســت اداره کل میراث فرهنگــى، گردشــگرى و 
صنایع دستى اســتان اصفهان در حاشیه این گفتگو که 

به مدت 2 ســاعت به طول انجامید، ضمن پاسخگویى 
به مسائل و مشکلات شهروندان استان، گفت: بى تردید 
اســتان اصفهان نه تنها از منظر تاریخــى بلکه از منظر 
طبیعى نیز داراى تنوع ارزشمندى است، لذا تلاش داریم تا 
با همکارى بخش خصوصى، گونه هاى مختلف سفر را در 

جاى جاى گسترده استان اصفهان توسعه دهیم.
او ادامه داد: براى توســعه گونه هاى مختلف سفر، ستاد 
اجرایى خدمات سفر استان اصفهان به صورت منطقه اى 
برگزار مى شود و تمامى شهرســتان هاى استان در یک 
فرصت برابر مى توانند دســتاوردهاى خود در سه حوزه 
میراث فرهنگى، گردشگرى و صنایع دستى را با یکدیگر 
به اشتراك گذاشته و درعین حال با ایجاد همگرایى به حل 
مشکلات و مسائل خود با حضور مســئولان استان در 

منطقه مبادرت کنند.

رنِج کُشتار با برنج در اصفهان قد کشید

گونه هاى مختلف سفر در پهنه استان اصفهان توسعه مى یابد 

72 اثر صنایع دستى 
استان اصفهان مهر اصالت 

ملى دریافت کرد
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باشگاه نساجى بیشترین فعالیت را در نقل و انتقالات زمستانى داشته و به سرعت 
در حال جذب بازیکن است.

نساجى مازندران در نقل و انتقالات تابستانى جزء فعال ترین باشگاه ها بود که 
حدود 20 بازیکن خروجى داشــت و بیشترشان را مهره هاى شناخته شده سال 
قبل و بزرگسالان تشکیل مى دادند، ولى در سمت مقابل توانست 12 بازیکن 
بالاى 23 سال و شاخص به خدمت بگیرد تا حضور پرقدرتى در لیگ برتر و لیگ 
قهرمانان آسیا داشته باشد، اما اوضاع بر وفق مرادشان پیش نرفت تا هم سرمربى 

تغییر بدهند و حالا هم در بازار زمستانى دوباره پر سر و صدا ظاهر شوند.
رضا حدادیان، مالک باشگاه نساجى که همواره حمایت ویژه اى از این تیم داشته 
و شرایط صعودشان به لیگ برتر را فراهم کرد، دوباره در حال پشتیبانى سفت و 
سخت از تیمش است تا بتوانند شرایط خود را بهبود ببخشند و ضمن فراموشى 
حذف از لیگ قهرمانان آسیا، بتوانند از رتبه پانزدهم جدول بالا بیایند و به همین 

منظور خریدهاى شاخصى هم انجام داده اند.
در شرایطى که با نظر لوکاس آلکاراز برخى بازیکنان نساجى مثل محمدرشید 
مظاهرى، سید احمد موسوى، على داوران، محمدرضا مهدى زاده و علاء عباس 
از این تیم جدا شدند، این باشــگاه خیلى سریع براى جذب مهره هاى باکیفیت 
اقدام کرده و تاکنون توانسته سعید آقایى، علیرضا رضایى و محمدرضا حسینى 

را به خدمت بگیرند که این روند همچنان ادامه دارد.
نخستین خرید نســاجى مازندران در بازار زمستانى به سعید آقایى، مدافع چپ 
سابق پرسپولیس و سپاهان، اختصاص داشت؛ بازیکنى که ابتداى فصل بخاطر 
پر بودن لیست تراکتور در روز آخر نقل و انتقالات تابستانى از این تیم جدا شد و 

نتوانست بیش از دو بازى در این فصل براى تراکتور انجام بدهد، ولى حالا راهى 
نساجى شده تا شرایط سمت چپ خط دفاعى این تیم را بهبود ببخشد.

علیرضا رضایى، دومین مهره جدید نساجى در نقل و انتقالات نیم فصل است؛ 
گلر 24 ساله اى که در لیگ بیستم 16 بازى براى پیکان انجام داد و نمایش او 
کارى کرد تا مورد توجه استقلال قرار بگیرد و راهى این تیم شود و طى دو سال 
گذشته هم هر فصل 4 بازى در لیگ برتر انجام داد، ولى در لیگ بیست و سوم 

شانس درخشش پیدا نکرد.
رضایى که شرایط مشــابهى با سعید آقایى داشــت و به دلیل پر بودن لیست 
بزرگسالان استقلال از فهرست این تیم کنار گذاشــته شد، انتقال نافرجامى 
هم به شمس آذر قزوین داشــت و حالا به عنوان گلر آزاد به نساجى مازندران 
پیوست و جانشین رشید مظاهرى شــد تا شانس درخشش دوباره در لیگ برتر 

را به دست بیاورد.
ســورپرایز دیگر حدادیان براى هواداران نســاجى در بازار زمســتانى، جذب 
محمدرضا حسینى بود؛ کاپیتان سابق ذوب آهن و سپاهان که در دور برگشت 
فصل گذشــته لیگ برتر 14 بار براى گل گهر سیرجان به میدان رفت، ولى در 
نیم فصل اول بخاطر آسیب دیدگى دور از شرایط بازى بود و پس از عدم توافق 

مالى با ذوب آهن، به شمال سفر کرد و با نساجى قرارداد بست.
حالا با خریدهایى که نساجى در بازار زمستانى انجام داده و بیشتر از هر باشگاه 
دیگرى بازیکن شاخص جذب کرده، حدادیان امیدوار است تا آلکاراز هم شرایط 
تیمش را بهبود ببخشد و این تیم را نه تنها در لیگ برتر نگه دارد، بلکه به رتبه 

تک رقمى برساند و از بحران خارج کند.

کیم مین جائه مدافع ملى پوش کره جنوبى پس از ویرجیل 
فن دایک بیشترین پیروزى در دوئل هاى هوایى را داشته 

است.
پایگاه آمارى CIES به تازگى در یک گزارش به بررسى 
میزان پیروزى مدافعان حاضــر در فوتبال اروپا در میزان 
پیروزى در دوئل هاى هوایى منتشر کرده که در این آمار 
شرایط مدافعان اروپایى بسیار قابل توجه خواهد بود. این 
مؤسسه که زیر نظر مستقیم فدراســیون جهانى فوتبال 
(فیفا) مشغول فعالیت اســت، 100 مدافع میانى را که در 
طى فصل اخیر بیشــترین پیروزى در دوئل هاى هوایى 
داشته اند را معرفى کرده اســت. ویرجیل فن دایک مدافع 
هلندى لیورپول به طور متوسط در هر 90 دقیقه، 4 دوئل 
هوایى را پیروز شده و در مجموع 79 درصد دوئل هوایى، 

برنده فن دایک بوده است.
نام دوم که تنها از فوتبال آسیا در میان برترین هاست، کیم 
مین جائه مدافع تیم ملى کره جنوبى است که در باشگاه 
بایرن مونیخ توپ مى زند. کیم موفق شده به مانند ویرجیل 
فن دایک در 4 دوئل هاى هوایى به صورت میانگین پیروز 

شود و 78 درصد دوئل هاى خودش را پیروز شده است.
این مؤسسه نام هایى را مورد بررســى قرار داده در طول 
این فصل حداقل 900 دقیقه بازى انجام داده  اند و پس از 
معرفى کیم به عنوان برترین دفاع فوتبال آسیا، در رتبه هاى 
بعدى نام هاى دنیلو پریرا از پارى سن ژرمن، جمال لاسلس 
از نیوکاســل، دن اکسل زاگادو از اشــتوتگارت، سرخیو 
راموس از ســویا، ژول کانده از بارسلونا، ابراهیم کوناته از 
لیورپول، کریســتین رومرو از تاتنهام و رونالد آرائوخو از 
بارســلونا در میان ده مدافع برتر پنج لیگ معتبر اروپا قرار 
دارد که این ده اسم با نکات بسیار جالبى همراه خواهد بود. 
مرور این آمار ابتدا از توانمندى بــالاى کوناته و ویرجیل 
فن دایک دو مدافع مرکزى لیورپول و آرائوخو و کانده براى 
بارســلونا خبر مى دهد و نکته حائز اهمیت دیگر آمادگى 

بالاى سرخیو راموس در سن 38 سالگى است.
شایان ذکر اســت در میان بازیکنان آسیایى، هان لئونگ 
بازیکن چینى تیــم ووهان و دلبریج مدافع اســترالیایى 
اینچئون کره در میان 100 نام مدافع برتر فوتبال جهان در 
دوئل هاى هوایى حضور دارند که این موضوع با توجه به 
برگزارى جام ملت هاى آسیا براى قیاس مدافعان تیم هاى 
مدعى قطعا مورد توجه کارشناسان و آنالیزورها خواهد بود.

 بازیکنان سابق ذوب آهن و سپاهان در مازندران

بازار نقل و انتقالات ایران 
دست نساجی است

تیم الهلال عربستان براى تقویت تیم خود در نیم فصل دوم لیگ این کشور رنان لودى، مدافع ملى پوش 
برزیلى باشگاه المپیک مارسى فرانسه با مبلغ 20 میلیون یورو به خدمت گرفت. این مدافع 25 ساله برزیلى تا 
پایان سال 2027 با این تیم قرارداد امضا کرد. فهد بن سعد بن نافل رئیس باشگاه الهلال در این مراسم ضمن 
خوش آمد گویى به بازیکن جدید تیم اش گفت: لودى اینجاست، آمده تا رقابت کند. تیم فوتبال الهلال در این 
فصل با ولخرجى هاى زیاد بازیکنان مطرحى از جمله نیمار جونیور، ساویچ، نوس، کولیبالى، میتروویچ، مالکوم 
و یاسین بونو را از تیم هاى مطرح اروپایى به خدمت گرفت.  با مصدومیت نیمار، این باشگاه براى بهبودى و 

بازگشت به فوتبال عادى از لیست خود خارج کرد.

 ترك عربستان توسط کریم بنزما به موجى از شایعات درباره آینده  او دامن زده است. برخى رسانه هاى عربى 
معتقدند بعد از انتقادهاى  گسترده هواداران الاتحاد، بنزما دیگر تمایلى به ادامه حضور در الاتحاد ندارد و به 
همین  خاطر عربستان را ترك کرده است.   در مورد بنزما که براى تمرینات پیش فصل و اردوى تدارکاتى در 
دربى حاضر نشد و ادعا کرده در جزیره موریس گرفتار شده، گمانه زنى هاى زیادى مى شود. حالا هم وکیل 
کریم بنزما تایید کرده که این بازیکن دوست دارد به لیون برگردد و در این باشگاه از فوتبال خداحافظى کند. 
به این ترتیب کریم بنزما بر خلاف وعده قبلى در عربستان فوتبال را کنار نخواهد گذاشت و اصلا بعید نیست 

الان که شرایط براى او دشوار شده، پس از 15 سال به فوتبال فرانسه و لیون برگردد.

الهلال بازیکن مارسی را به خدمت گرفت مقصد نهایی کریم بنزما معلوم شد

کارشناس فوتبال کشورمان گفت: اگر محسن فروزان در لیست خریدهاى نیم فصل اول سبزپوشان باشد 
از نظر من یک اتفاق خوب رقم خورده اســت چراکه در کنار هم قرار گرفتن فروزان و گلر جوان ذوب آهن 

مى تواند یک رخداد خوشایند براى گاندوهاى اصفهانى باشد.
حمید بابایى اظهار کرد: محســن فروزان یکى از دروازه بانان باتجربه لیگ برتر به شمار مى رود و امسال 
نیز به دلیل قرار گرفتن اخبارى در چارچوب دروازه گل گهر شرایط براى وى مساعد نبود چراکه حضور دو 
سنگربان تراز اول در یک تیم باشگاهى کار را براى سرمربى دشوار مى کند و در نهایت یک بازیکن با افت 

مواجه مى شود.
وى افزود: در تیم هاى باشگاهى بیشتر مربیان تلاش مى کنند با یک دروازه بان مسابقات لیگ را به پایان 
برسانند و این موضوع سبب شد محسن فروزان نتواند فرصت چندانى براى اثبات توانایى هاى خود داشته 

باشد. ضمن اینکه این دروازه بان سال هاى گذشته عملکرد مطلوبى ارائه داده بود.
کارشناس فوتبال کشورمان پیرامون پیوستن فروزان به جمع شاگردان ربیعى تصریح کرد: فروزان از جمله 
افرادى به شمار مى رود که در تیم هاى خود عنوان دروازه بان اول را یدك مى کشیده است و در حال حاضر 
نیز ذوب آهن یک گلر مصدوم و یک دروازه بان 23 ساله را در اختیار دارد که البته نمایش خوبى هم داشته 
است، اما براى قرار گرفتن در جایگاه هاى بالاى جدول نیاز است یک دروازه بان شش دانگ در کنار سایر 

بازیکنان حضور داشته باشد.
بابایى اضافه کرد: ذوب آهن یک تیم بى حاشیه است و با رویکرد جدیدى که امسال براى آن تعریف شده 
است کادر مدیریتى این تیم سبب شده سبز پوشان در رشته هاى مختلف ورزشى نتیجه مطلوب کسب کنند. 
بنابراین ساختار مناسب و بدون حاشیه ذوب آهن و از سوى دیگر پیوستن فروزان به این تیم مى تواند براى 
هر دو طرف مؤثر باشد چراکه فروزان به شرایط بازى برمى گردد و سبز پوشان نیز مى توانند از تجربه وى 

نهایت استفاده را ببرند.

در شرایطى که باشگاه هایى مثل پرسپولیس و تراکتور به خاطر تخلف به کمیته انضباطى معرفى شده اند، اما 
کمیته نظارت بر سقف بودجه در مورد باشگاه گل گهر این کار را انجام نداده است.

از ابتداى فصل بحث سقف بودجه و همچنین بر عهده گرفتن مالیات بازیکنان حسابى براى برخى باشگاه 
ها دردسرساز شده و بعضا امتیازات کسر و یا مجددا به تیمها برگردانده شده و حتى برخى تیم ها به خاطر 
عدم اجراى قانون جرایم سنگینى را متحمل شده اند اما برخى باشگاه ها نیز از این جرایم در امان مانده اند.

 کارگروه سقف قرارداد که چندى قبل پرونده تمامى باشگاه ها را مورد بررسى قرار داده هنگام بررسى پرونده 
باشگاه گل گهر به این مساله پى برد که این باشگاه پول کارگزارها را خودش بر عهده گرفته است. بعد از این 
اتفاق این کارگروه از باشگاه گل گهر خواست تا این مساله اصلاح شود و باشگاه سیرجانى هم این اصلاح 
را انجام داده است اما جالب اینجا است که این کارگروه باشگاه گل گهر را به کمیته انضباطى معرفى نکرده 
است. این در حالى است که باشگاه هاى دیگر اصلاحات را انجام داده اما پرونده آنها به کمیته انضباطى 

ارسال شده است.
حالا مشخص شده که با وجود اینکه باشگاه گل گهر مسئولیت پرداخت مبالغ کارگزارها را بر عهده گرفته 
اما این موضوع به کمیته انضباطى گزارش نشده است در حالى که به طور مثال باشگاه هاى پرسپولیس و 
تراکتور با وجود تخلفات و اصلاحات صورت گرفته به کمیته انضباطى معرفى شده و براى آنها پرونده تشکیل 

شده و حتى آنها جریمه شده اند.
ل  ا اینجا است که چرا این اتفاق در مورد سایر باشگاه ها رعایت نشده و اگر باشگاه هاى پرسپولیس سو

و تراکتور به خاطر تخلفشان به کمیته انضباطى معرفى شده اند اما در مورد باشگاه گل گهر 
چنین اتفاقى رخ نداده است.

یورگن کلینزمن، سرمربى تیم ملى کره جنوبى، از حال مشغول 
بررسى حریفان احتمالى در مرحله نیمه نهایى است.

کلینزمن مصمم است که تیم ملى کره جنوبى را پس از انتظارى 
طولانى در طول چند دهه بار دیگر به مقام قهرمانى جام ملت هاى 
آسیا برساند. او تمامى بازیکنانش که در لیگ هاى بزرگ اروپایى 
بازى مى کنند را براى این دیدارها فراخوانده تا بار دیگر قدرتش 
را به رخ حریفان بکشد. این مربى آلمانى تا دیر وقت مشغول کار 
است. یکى از اعضاى فدراسیون فوتبال کره جنوبى در این باره 
گفت: جلسات کادر فنى دیروقت برگزار مى شود، چون سرمربى 
به ورزشگاه رفته است.کلینزمن به ورزشگاه رفت تا دیدار قطر و 

تاجیکستان را از نزدیک تماشا کند. او براى بررسى وضعیت مدافع 
عنوان قهرمانى این مسابقات راهى ورزشگاه شده بود، چرا که این 
تیم به عنوان تیم اول راهى مرحله بعدى خواهد شد و اگر کره هم 
به عنوان تیم اول راهى مرحله یک هشتم شود، این احتمال وجود 
دارد که آنها در مرحله نیمه نهایى با هم روبرو شوند.سرمربى کره 
در واقع به صورت داوطلبانه بیشتر از ساعات معمول مشغول کار 
است. او پس از پیروزى برابر بحرین هم به تماشاى بازى اردن و 
مالزى نشست. او در این باره گفت: من به ورزشگاه رفتم و بازى 
را از نزدیک دیدم. آنها همان روز بازى ما بازى کردند. هر دو تیم 
خوب بودند. بازى مقابل اردن ممکن اســت بسیار دشوار باشد 

اما من منتظرش هستم. هر تورنمنتى یک مدعى اصلى براى 
قهرمانى دارد. کره جنوبى و ژاپن مدعیان اصلى هستند. 

عربســتان، ایران، اســترالیا و قطر هم دیگر مدعیان 
این جام هستند. همه آنها تیم هاى خوبى هستند که 
قدرت پیروزى و قهرمانى دارنــد، اما وقتى رقابت 
آغاز مى شود، شــما فقط مى توانید به بازى بعدى 
فکر کنید. دلیل این که بقیه ما را به عنوان مدعى 

مى بینند به خاطر بازى ما در زمین است. آنها 
براى ما احترام قائل هستند. این حسى است 

که ما هم به سایر تیم ها داریم.»

پیوستن فروزان به ذوب آهن 
به سود دو طرف است 

پرونده باشگاه متخلف را به کمیته 
انضباطی ارسال نکردند! 

کیم مین جائه،  مسئول 
امنیت خطوط هوایی 

فوتبال آسیا!

فرزانه فصیحی دوم شد
در جریان برگزارى رقابت هاى بین المللى دوومیدانى داخل سالن صربستان فرزانه فصیحى در ماده 60متر نایب 
قهرمان شد. فصیحى که در اردوى صربستان به سر مى برد در سومین مسابقه خود در این کشور نایب قهرمان شد. 
فصیحى در دور مقدماتى خود زمان 7/33ثانیه را ثبت کرد و به فینال رسید. او در فینال رکورد 7/42 ثانیه را به ثبت 
رساند و در جایگاه دوم قرار گرفت. فصیحى در دو مسابقه قبلى خود قهرمان شده بود.  فرزانه فصیحى زاده 13 دى 

1371 در اصفهان است. او رکورددار دو 60 متر زنان ایران است و به «دختر باد» مشهور است.

تمرینات سپاهان  استارت خورد
تمرینات تیم فوتبال فولاد مبارکه سپاهان براى آغاز دوباره مسابقات در ورزشگاه فردوس اصفهان از سر گرفته 
شد. ژوزه مورایس سرمربى پرتغالى تیم سپاهان که براى گذراندن تعطیلات راهى کشور خود شده بود، روز یکشنبه 
گذشته به ایران بازگشت و از روز چهارشنبه تمرینات تیم سپاهان را زیر نظر گرفت. این تمرینات با حضور کلیه 
بازیکنان تیم  به غیر از 5 بازیکن ملى پوش سپاهان آغاز شد. قرار است سپاهان هفته جارى براى بهبود شرایط خود 

و برگزارى دیدارهاى تدارکاتى، اردوى آماده سازى در کشور قطر برگزار کند.

برانکو نمی آید!
سرمربى کروات اسبق پرسپولیس پاسخ نهایى خود را درباره همکارى مجدد با این تیم اعلام کرد. دومین مذاکره 
پرسپولیس با برانکو ایوانکوویچ این بار با حضور رضا درویش در قطر همراه بود؛ جایى که سرمربى اسبق سرخ ها 
پاسخ قطعى خود را اعلام کرد و مدعى شد على رغم احترامى که براى این باشگاه و هوادارانش قائل است، شرایط 
حضور دوباره در تهران را ندارد. این در حالى بود که پیش از این دلبرى عضو هیئت مدیره پرسپولیس با حضور در 

امارات و اردوى عمان گفت وگوى ابتدایى را با برانکو پشت سر گذاشته بود.

010203

 ترك عربستان توس
معتقدند بعد از انتقا
همین  خاطر عربس
دربى حاضر نشد و
کریم بنزما تایید کر
به این ترتیب کریم
الان که شرایط برا

مقص

4784

دى، مدافع ملى پوش 
5دافع25 ساله برزیلىتا 
ل در این مراسم ضمن 
م فوتبال الهلال در این 
لى، میتروویچ، مالکوم 
شگاه براى بهبودى و 

ت گرفت

رج ن ر ب ز و ىبر ر
عدم اجراى قانون جرایمس
 کارگروه سقف قرارداد که
باشگاه گل گهر به این مس
اتفاق این کارگروه از باشگ
را انجام داده است اما جالب
است. این در حالىاستک

ارسال شده است.
و حالا مشخص شده که با
اما این موضوع به کمیتها
تراکتور با وجود تخلفات وا
شده و حتى آنها جریمهشد

ل ا اینجا است کهچسو
و تراکتور به

چنین اتفاقى

 هر تورنمنتى یک مدعى اصلى براى
ى و ژاپن مدعیان اصلى هستند. 

ترالیا و قطر هم دیگر مدعیان 
ها تیم هاى خوبى هستند که 
ى دارنــد، اما وقتى رقابت 
ط مى توانید به بازى بعدى
قیه ما را به عنوان مدعى 

 در زمین است. آنها 
ند. این حسى است 

اریم.»

کلینزمن در فکر نیمه نهایی است! 



صاحب امتیاز: شرکت رسانه گستر نصف جهان

فرهنگى، اجتماعى،اقتصادى و سیاسىفرهنگى، اجتماعى،اقتصادى و سیاسى

آفرینــش را بــدون نیــاز بــه اندیشــه و فکــر و اســتفاده از تجربــه و
ــى بیندیشــد ایجــاد  ــاره تصمیم ــد و درب ــى ایجــاد کن ــى آن کــه حرکت  ب
کــرد و آغــاز نمــود. خلقــت هــر موجــودى را بــه وقــت خاصــش موکــول 
ــدام  ــر ک ــه ه ــام داد و ب ــر التی ــا یکدیگ ــون را ب ــودات گوناگ ــرد موج ک
طبیعتــى مخصــوص و غریــزه اى ویــژه بخشــید و صفــات ویــژه آنهــا را 
همراهشــان ســاخت و پیــش از آن کــه آنهــا را بیافرینــد از همــه آنها آگاه 
بــود و بــه حــدود و پایــان آنهــا احاطــه داشــت و از جمیــع لــوازم و تمــام 

مولا على (ع)جوانــب آنهــا باخبــر بــود.
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مدیرعامل شرکت توســعه مجتمع هاى سیاحتى، 
فرهنگى و ورزشى سپاهان شهردارى اصفهان گفت: 
با طراحى رویداد تخفیف ویژه دانش آموزى و توزیع 
بیش از 50 هزار دعوتنامه طرح تخفیف 50 درصدى، 
دانش آموزان مدارس اصفهــان مى توانند به همراه 
10 نفر از همراهان خــود از ظرفیت هاى تفریحى 

شهربازى شهر رویاها بهره مند شوند.  
به گزارش روابط عمومى شرکت توسعه مجتمع هاى 
ســیاحتى، فرهنگى و ورزشى ســپاهان شهردارى 
اصفهان، سعید ساکت با اشاره به پیگیرى رویدادهاى 
مختلف تخفیفى براى سهولت در بهره مندى بیشتر 
شــهروندان از ابرســازه هاى تفریحــى اصفهان 
اظهار داشت: دانش آموزان قشــر آینده ساز میهن 
اسلامى مان ایران هستند که نقش ویژه و ارزنده اى 
در توسعه و پیشرفت کشــور دارند، به همین منظور 
ارتقاى نشــاط اجتماعى براى ارتقــاى کارایى در 

محیط هاى علمى و اجرایى توســط آن بسیار حائز 
اهمیت است.  

وى افزود: در 2 ســال اخیر اقدامات رویدادى قابل 
توجهى درخصوص استفاده گسترده دانش آموزان، 
مدارس و فرهنگیان طراحى و اجرا شده که از جمله 
آنها مى توان به توزیع نزدیک به 100 هزار بســته 

تخفیفى در مدارس اصفهان اشاره کرد.  
مدیرعامل شرکت توســعه مجتمع هاى سیاحتى، 
فرهنگى و ورزشى سپاهان شــهردارى اصفهان با 
اشاره به ســایر طرح هاى رویدادى از قبیل تخفیف 
50 درصدى روز معلم، تخفیــف 50 درصدى هفته 
نوجوان و سایر رویدادها بیان کرد: امسال همچون 2
سال اخیر طرح دعوتنامه تخفیفى 50 درصدى ویژه 

دانش آموزان طراحى و عملیاتى شد.  
وى در تشــریح این طرح جدید خاطرنشان کرد: در 
این طرح بیش از 50 هزار دعوتنامه طرح تخفیف 50

درصدى در مدارس و سازمان هاى اصفهان به منظور 
بهره بردارى آسان و بیشتر شهروندان توزیع شده که 
دانش آموزان عزیز مى توانند تا ســقف 10 نفر با در 
دست داشتن برگه تخفیفى خود و ارائه آن به گیشه 
شهربازى شــهر رویاها از ظرفیت بازى هاى روباز و 

سینماهاى چند بعدى آن بهره مند شوند.  
ساکت خاطرنشان کرد: این طرح تخفیفى تا تاریخ 
20 اسفند 1402 تداوم خواهد داشت و دانش آموزان 
اصفهانى به همراه همراهان خود مى توانند از طرح 
مذکور تا پایان تاریخ مقرر از ظرفیت هاى تفریحى 

شهربازى شهر رویاها استفاده نمایند.  
ســاکت خاطرنشــان کرد: بــا اجــراى طرح هاى 
دانش آموزى شــرکت توســعه ســیاحتى سپاهان 
توانست در زمستان سال 1401 به رکورد بیشترین 
حضور اردوهاى دانش آمــوزى در یک روز از زمان 

تأسیس این مجموعه تفریحى دست یابد.  

طرح ویژه تخفیفى 50 درصدى زمستانه
مدیرکل بنیاد مســکن انقلاب اســلامى استان  براى دانش آموزان  

اصفهان گفت: براســاس مصوبه هیئت وزیران، 
تسهیلات ارزان قیمت ساخت مسکن روستایى از 
دو میلیارد ریال به سه میلیارد و 500 میلیون ریال 

افزایش پیدا کرد.
غلامرضا اسماعیلى اظهار کرد: نگاه بنیاد مسکن 
انقلاب اســلامى در دولت ســیزدهم به روستاها 
رویکرد محرومیت زدایى و تاکید بر توسعه مسکن 
روســتایى بوده و در راه تحقق ایــن مهم از هیچ 

تلاشى فروگذار نبوده است.
وى با بیان اینکه نگاه اصلى دولت توجه به مسکن 
روستایى است، افزود: سقف تسهیلات بنیاد مسکن 
تا سال گذشته 2 میلیارد ریال به هر نفر و باز پرداخت 
20 سال و سرجمع کشــورى آن 200 هزار واحد 

مسکونى در سال بود.
مدیرکل بنیاد مســکن انقلاب اســلامى استان 
اصفهان با اشاره به افزایش رقم وام نوسازى مسکن 
روستایى تصریح کرد: بر اســاس مصوبه هیئت 
وزیران تســهیلات ارزان قیمت ســاخت مسکن 
روســتایى از دو میلیارد ریال به سه میلیارد و 500

میلیون ریال افزایش پیدا کرد تا ســاخت مسکن 
در روستاها بیش از گذشته رونق بگیرد.اسماعیلى 
ادامه داد: دولت ســیزدهم با همه مشــکلات و 
گرفتارى هایى که داشــت این مصوبه اخیر را به 
مرحله اجرا رساند که اقدامى بســیار ارزشمندى 
به شــمار مى آید چراکه نه تنها ســقف تسهیلات 
افزایش پیدا کرد، از نظر تعداد نیز از 200 هزار واحد 
مسکونى به 350 هزار واحد مسکونى در سال براى 
کل کشور مصوبه صادر شده است.وى عنوان کرد: 
همکارى خوبى بین وزارت راه و شهرسازى، بنیاد 
مسکن و سازمان برنامه و بودجه شکل گرفته و تا 

امروز کار به خوبى پیش رفته است.

وام مسکن روستایى به
350 میلیون تومان 

افزایش یافت
اتمام طرح کاشت ۱۰۰۰ هکتار 

بذر بادام اسکوپاریا 

معــاون منابع انســانى و توســعه مدیریت 
هلدینگ پترو پالایش اصفهان گفت: با تاکید 
مدیرعامل و تلاش جهــادى صورت گرفته 
توسط کارکنان،طرح کاشت بذر درخت بادام 
اسکوپاریا در هلدینگ پتروپالایش اصفهان 
درقالب حفر 400 هزار گود در 1000 هکتار 
از اراضى این شــرکت در کمتــر از 2 ماه به 

پایان رسید.
به گــزارش روابــط عمومــى و بین الملل 
هلدینگ پتروپالایش اصفهــان، محمد ده 
بیدیان با اشاره به اینکه طرح کاشت 1000

هکتار درختکارى در این شــرکت کمتر از 
2 ماه به پایان رســید، اظهار کــرد: قرار بود 
طرح کاشــت 2500 هکتارى بــذر درخت 
بادام اسکوپاریا در شــهرك انرژى در قالب 
یک برنامه 4 ساله اجرایى شود ولى با همت 
مســئولان و دســتور مدیرعامل هلدینگ 
پتروپالایش اصفهان این شرکت در عرض 
2 ماه در راستاى مســئولیت اجتماعى خود 
نسبت به کاشت 1000 هکتار بذر درخت بادام 

اسکوپاریا اقدام کرد.

وى با اشــاره به اینکه در فاز اول این طرح 
300 هکتار بذر درخت در کمتر از 20 روز در 
این شرکت کاشته شد و در فاز بعدى 1000

هکتار در طول 45 روز درختکارى شد افزود: 
400 هزار گود براى کاشت بذر درخت بادام 
اسکوپاریا در هلدینگ پتروپالایش اصفهان 

انجام شد.
معــاون منابع انســانى و توســعه مدیریت 
هلدینــگ پتروپالایــش اصفهــان افزود: 
عملیات گود بردارى بــا 7 بیل مکا نیکى به 
گونه اى انجام شد که همزمان عملیات حفر 
و کاشت نهال به صورت شبانه روزى توسط 
نیروهاى هلدینــگ پتروپالایش اصفهان 

صورت گرفت.
وى با اشاره به اینکه درخت بادام اسکوپاریا 
آب برى بســیار پائینى دارد گفت: با توجه به 
اینکه هنوز بارندگى انجام نشده است اما این 
بذر مى تواند خود را با شــرایط محیط وقف 
دهد، در بدترین شرایط حدود 90 میلى متر 
بارندگى سالانه که انجام شود این بذر رشد 

خواهد کرد.




